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ROMÂNIA 

 JUDEȚUL VRANCEA 

MUNICIPIUL FOCȘANI 

  CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL  

Al ședinței ordinare a Consiliului Local al municipiului Focșani din data de   

27 iunie 2024 

 

 

 

      Astăzi, data de mai sus, la sediul Primăriei municipiului Focșani, din bdul. 

Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc ședința ordinară, a Consiliului Local al 

Municipiului Focșani, cu participarea fizică a consilierilor locali.  

 

La şedinţă participă: 

▪ d-nul Cristi Valentin Misăilă – Primarul municipiului Focşani; 

▪ d-na Cristina Stoica – Administrator public;  

▪ d-na Cristina Dăscălescu – Director executiv Direcţia juridică şi de administraţie 

publică; 

▪ d-na Carmen Grosu – Director executiv Direcția economică; 

▪ d-na Oana Amăriuței – șef Serviciul administrarea domeniului public și privat, 

publicitate; 

▪ d-na Răduţă Alina – șef Serviciul resurse umane şi managementul calităţii; 

▪ d-nul Răzvan Necula – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-nul Marian Mihu – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-na Daniela Pamfil – inspector Compartiment învățământ, tineret; 

▪ d-nul Păduraru Coban George   –  Arhitect şef  Direcţia arhitect şef; 

▪ d-nul Grigoraş Mocanu Dan Gabriel – Şef serviciu Serviciu presă, presă, relaţii 

externe, presă, cultură, sport şi minorităţi ; 

▪ d-nul Negulescu Victor Traian – Director executiv Direcţia relaţii interne şi 

internaţionale ; 

▪ d-nul Dumitru Ceobotaru- Balion – consilier Cabinet Primar; 

▪ d-na Leuștean Mădălina – consilier Cabinet Primar; 

▪ d-na Mirela Bernovici – director Direcția de Asistență Socială Focșani; 

▪ d-nul Săndel Ghiuță – director Serviciul Public Comunitar Local de Evidența 

Persoanelor Focșani; 

▪ d-nul Viorel Dănilă – director Direcția de Dezvoltare Servicii Publice; 

▪ d-nul profesor Dănuţ Emil Popoiu – Colegiul Naţional Unirea; 

▪ d-nul director Noană Cornel – Colegiul Naţional Unirea; 

▪ d-nul Ion Diaconu – director SC Transport Public SA. 

 

Ordinea de zi al ședinței ordinare a Consiliului local al municipiului este: 

 

SECȚIUNEA I 
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1. proiect de hotărâre privind conferirea titlului de Cetățean de Onoare al Municipiului 

Focșani domnului profesor Emil-Dănuț Popoiu; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

2. proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 68 la Hotărârea Consiliului Local 

nr. 79/2024 privind aprobarea bugetului general al municipiului Focșani pe anul 

2024; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

3. proiect de hotărâre privind alocării,  din bugetul local al Municipiului Focşani pe 

anul 2024, a sumei de 116,10 mii lei pentru premierea elevilor din unităţile de 

învăţământ preuniversitar de stat care au obţinut rezultate deosebite la olimpiadele 

şi concursurile şcolare pe discipline - etapa naţională, organizate  în perioada iunie 

2023 - iunie 2024; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

4. proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul „Rețea interioară distribuție energie electrică Bloc C2 Tronson 1 din str. 

Revoluției nr. 16”; 

                                                                   Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

5. proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului local al 

municipiului Focșani nr. 475/2023 privind aprobarea organigramei, statului de 

funcții și numărului de personal pentru Direcția de Asistență Socială Focșani, ca 

urmare a reorganizării, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

6. proiect de hotărâre privind aprobarea Contractelor de parteneriat, dintre Municipiul 

Fcoșani, Colegiul Economic „Mihail Kogălniceanu” Focșani și SC KRISTAL 

HOTEL SRL și SC FELIMIR SRL pentru formarea profesională a elevilor prin 

învățământul dual; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

7. proiect de hotărâre privind aprobarea Contractelor de parteneriat, dintre Municipiul 

Fcoșani, Colegiul Tehnic „Gheorghe Asachi” Focșani și SC SIMIZ FASHION SRL 

pentru formarea profesională a elevilor prin învățământul dual; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

8. proiect de hotărâre privind aprobarea Contractelor de parteneriat, dintre Municipiul 

Fcoșani, Colegiul Tehnic „Ion Mincu” Focșani și SC EDILDANCONSTRUCT 

SRL, SC DIACARN FOOD SRL și SC PACO PROD SERV SRL pentru formarea 

profesională a elevilor prin învățământul dual; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 



3 
 

9. proiect de hotărâre privind aprobarea Contractelor de parteneriat, dintre Municipiul 

Fcoșani, Colegiul Tehnic „Valeriu D. Cotea” Focșani și SC AUTO SIMA BEYER 

IMPORT EXPORT SRL, SC MSM TOTAL SERV SRL, SC GENERAL 

AUTOCOM SRL, SOCIETATEA AUTO MOBIL COM și SC SIMIZ FASHION 

SRL pentru formarea profesională a elevilor prin învățământul dual; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

10. proiect de hotărâre privind aprobarea Contractelor de parteneriat, dintre 

Municipiul Fcoșani, Colegiul Tehnic „Edmond Nicolau” Focșani și SC  CRISDAN 

EXPERT  ELECTRIC  SRL,  SC ELECTRIC LIGHT SRL și DISTRIBUȚIE 

ENERGIE ELECTRICĂ ROMÂNIA SA – sucursala Focșani pentru formarea 

profesională a elevilor prin învățământul dual; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

11. proiect de hotărâre privind modifcarea Anexei la Hotărârea Consiliului local al 

municipiului Focșani nr. 176/2022 privind aprobarea Statutului Municipiului 

Focșani, județul Vrancea”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

12. proiect de hotărâre privind însușirea documentației cadastrale și aprobarea 

apartamentării unui număr de 6 blocuri de locuințe pentru tineri destinate închirierii 

– ANL – din str. Democrației nr. 2, str. Democrației nr. 4, str. Democrației nr. 6, str. 

Democrației nr. 8, str. Democrației nr. 10 și str. Democrației nr. 12, Municipiuul 

Focșani, Județul Vrancea; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

13. proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii unor imobile – terenuri, aparținând 

domeniului privat al Municipiului Focșani și Parohiei „Sfânta Cuvioasă Paraschiva” 

identificate prin CF nr. 59667, CF nr. 64849 și CF nr. 66474; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

14. proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investiții „Refacere infrastructură străzi, alei acces auto și parcări zona 

Bahne, str. Cezar Bolliac (tronson cuprins între str. Cuza Vodă și str. Lupeni), str. 

Doctor Telemac, str. Rarău, str. Dornei, str. Pictor Grigorescu (tronson cuprins între 

str. Alexandru Vlahuță și str. Panduri), Aleea Căminului, str. Alexandru Vlahuță, 

str. Lupeni (tronson cuprins între str. Cezar Bolliac și Aleea Căminului)”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

 

 

15. proiect de hotărâre privind modificarea și completarea HCL nr. 302/31.10.2006 

privind aprobarea delegării dreptului de administrare către unitățile de învățământ 

preuniversitar de stat din municipiul Focșani asupra clădirilor și terenurilor aferente 

ce aparțin domeniului public și privat al municipiului Focșani, în care acestea 

funcționează, cu modificările și completările ulterioare; 
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Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

16. proiect de hotărâre pentru completarea și modificarea HCL nr. 384/2015 privind 

aprobarea inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al municipiului 

Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

17. proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării unui schimb de terenuri între 

Municipiul Focșani și Societatea Helios Com SRL; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

18. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață totală de  19,00 mp. situat în Focșani, bdul. Independenței nr. 29, județul 

Vrancea, T. 55, P. 3458, înscris în CF 73421, ce aparține domeniului privat al 

Municipiului Focșani, către societatea CARPATING SRL; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

19. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului real 

găsit la măsurătoare în suprafață de 41,00 mp. situat în Focșani, bdul. Unirii nr. 40, 

județul Vrancea, T. 161, P. 8365 înscris în CF 73352, ce aparține domeniului privat 

al Municipiului Focșani, către doamna Șerban Ștefania-Florentina; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

20. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață totală de  16,00 mp. situat în Focșani,  str. Slt. Ghinea Dorinel nr. 11,  

județul Vrancea, T. 109, P. 5761, înscris în CF 57342, ce aparține domeniului privat 

al Municipiului Focșani, către domnul Epure Alexandru; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

21. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului 

situat în Focșani, str. Ulmului nr. 3, bloc 3, ap. 10,  înscris în CF 51887-C1-U28 

UAT Focșani și a boxei înscrisă în CF 51887-C1-U12 UAT Focșani către doamna 

Veliș Daniela (imobil identificat în foaia de avere cu CF 51887-C1-U10 și CF 

51887-C1-U26);  

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Dumitru Victor 

 

22. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata integrală a apartamentului 

situat în Focșani, str. Ulmului nr. 11, bloc 11, ap. 8,  înscris în CF 51889-C1-U19 

UAT Focșani și a boxei înscrisă în CF 51889-C1-U32 UAT Focșani către domnii 

Albert Silviu-Ciprian și Albert Gabriela (imobil identificat în foaia de avere cu CF 

51889-C1-U8 și CF 51889-C1-U24);  

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Dumitru Victor 
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23. proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării repartiției doamnei Sfîrlea 

Ioana, titular de repartiție pentru o locuință ANL, în conformitate cu Legea locuinței 

nr. 114/1996 republicată și modificată și Legea nr. 152/1998 privind înființarea 

Agenției Naționale pentru Locuințe, republicată, cu modificările și completările 

ulterioare;   

Inițiatori, consilieri locali, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Dumitru Victor 

 

24. proiect de hotărâre privind alegerea unui președinte de ședință pentru Consiliul 

local al municipiului Focșani pentru perioadă de trei luni, începând cu luna iulie 

2024; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

 

         

SECȚIUNEA a II-a - Diverse 

 

 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua. Bine ați venit la ședința ordinară a Consiliul Local al municipiului 

Focșani, ședință ce se desfășoară astăzi 27 iunie 2024.  

Vă aduc la cunoștință că această ședință a fost convocată prin Dispoziția nr. 989 

din 21.06.2024 emisă de Primarul municipiului Focșani, domnul Cristi Valentin 

Misăilă, ședință ce se desfășoară cu participare fizică și online. 

 Având în vedere acest lucru voi face apelul nominal al consilieri locali care 

participă astăzi la ședință. 

 Doamna Ailincuței Lauriana?” 

 Doamna consilier Ailincuței Lauriana „Prezent.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Balaban Elena Luminița?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Bîrsan Costel?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Prezent.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Costea Ionel?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Dimitriu-Bunghez Ana Maria?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Absent. Doamna Drumea Alina Ramona?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Dumitru Victor? A anunțat că o să intre online, anunț dacă se conectează între 

timp” 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gheoca Corneliu-Dumitru?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gongu Emanuel? Nu este nici online, anunț. 

Domnul Macovei Liviu George? Nu mai e nici online, anunț dacă intră.” 

Doamna Marcu Livia Silvia?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Mocanu Georgian Cristinel?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian Cristinel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu Mihai? 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Domnul Nistoroiu Alexandru?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Pristavu Viorica?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Radu Nițu?” 

Domnul consilier Radu Nițu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Răduță Nicolae? Nu mai este nici online. Absent.” 

Doamna Stroie Mirela?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Tătaru Alexandra?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Ungureanu Daniel?  

Domnul consilier Ungureanu Daniel „Prezent 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Domnul Zîrnă Cristian?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„constat că în sală sunt prezenți 10 consilieri locali municipali iar în mediul online 6 

consilieri locali. 

Absenți consemnați fiind doamna Dimitriu-Bunghez, domnul Dumitru, domnul 

Gongu, domnul Macovei și domnul Răduță. 

Pe cale de consecință apreciez că este îndeplinită condiția prevăzută de art. 137, 

alin. 1 din Codul Administrativ. 

Rog a se consemna că au fost îndeplinite până la acest moment procedurile 

impuse de art. 136, alin. 8 din Codul Administrativ, proiectele înscrise pe ordinea de 
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astăzi, fiind însoțite atât de rapoartele compartimentelor de specialitate, cât și de 

avizele comisiilor de specialitate, care v-au fost transmise prin  poșta electronică. 

Vă reamintesc  că în situația în care vă aflați în conflict de interese aveți obligația 

de a nu participa la adoptarea proiectului de hotărâre în cauză și să anunțați acest fapt 

încă de la începutul ședinței. Interesul personal pe care îl aveți cu privire la adoptarea 

unei hotărâri trebuie consemnat în mod obligatoriu în procesul verbal al ședinței. 

În cazul în care vă aflați în situații de incompatibilitate urmează să procedați în 

conformitate cu prevederile Legii nr. 161/2003. 

Având în vedere faptul că domnul Dumitru Victor nu este prezent fizic la 

lucrările ședinței ordinare de astăzi a consiliului local este necesară alegerea unui alt 

președinte de ședință. 

Vă rog să faceți propunerile.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Bună ziua, doamna secretar, o propun pe 

doamna Alexandra Tătaru, președinte de ședință.”  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Alte propuneri mai sunt” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Bună ziua eu îl propun pe domnul Radu 

Nițu.” 

Domnul consilier Radu Nițu „Haideți să lăsăm pe doamna Tătaru.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Supun la vot.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Sunt în totalitate de acord cu 

dumneavoastră, domnule Radu Nițu.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Anunț că a intrat și domnul Gongu în online, deci este prezent la ședință. 

Supun la vot propunerea domnului Zîrnă, ca doamna Tătaru să fie președinte de 

ședință astăzi. 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Bună ziua, scuzați-mă, am pierdut 

semnalul, iertați-mă că intervin, am revenit. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua, ați regăsit. Supun la vot propunerea domnului Zîrnă, ca doamna Tătaru să 

fie președinte de ședință astăzi.” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Da, de acord.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Cine este „pentru”? 

În sală toți domnii consilieri sunt „pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Pentru.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„ 

Doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia „Pentru.” 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru.” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Pentru și Macovei.”  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Am notat, ați intrat în ședință. Cu unanimitate de voturi doamna Tătaru  a fost 

desemnată astăzi președinte de ședință. Vă predau lucrările ședinței, vă rog să preluați 

lucrările ședinței, doamna Tătaru, mulțumesc!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Mulțumesc! Bună ziua doamnelor și 

domnilor colegi consilieri, domnule primar, doamnelor și domnilor invitați! Bun găsit 

la o nouă ședință ordinară convocată prin Dispoziția nr. 989/21.06.2024. Așa cum ați 

primit pe adresele dumneavoastră de mail, ordinea de zi, avem înscrise 24 de proiecte 

de hotărâre și o secțiune Diverse. Dacă sunt discuții pe marginea ordinii de zi? 

Vă rog, domnule primar!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Da, 

mulțumesc doamna președinte de ședință. Bună ziua doamnelor și domnilor consilieri, 

stimați invitați, dragi colegi, stimați reprezentanți ai presei locale. Pentru ordinea de zi 

de astăzi  propun suplimentarea cu următoarele proiecte: 

1. proiect de hotărâre privind alegerea unui preşedinte de şedinţă pentru 

Consiliul Local al Municipiului Focşani  pentru ședința ordinară din data 

de 27 iunie 2024;   

Ceea ce s-a și votat. 

 

2. proiect de hotărâre privind   modificarea anexei la Hotărârea Consiliului 

local al municipiului Focșani nr. 481/2023 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare și funcționare al Clubului Sportiv Municipal Focșani 2007;   

        

 

3. proiect de hotărâre privind exceptarea Serviciului Public Comunitar de 

Evidență a Persoanelor al Municipiului Focșani de la aplicarea prevederilor art. XXIX 

alin. (1) din Legea nr. 296/2023, cu modificările și completările ulterioare;   

        

4.      proiect de hotărâre privind revocarea mandatului domnului Costea Ionel 

în Adunarea Generală a Acționarilor la S.C. Administrația Piețelor Focșani S.A și 

abrogarea hotărârii consiliului local al municipiului Focșani nr. 99/2021 privind 

reprezentarea municipiului Focșani în Adunarea Generală a Acționarilor la S.C. 

Administrația Piețelor Focșani S.A  
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Vă mulțumesc!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Mai sunt alte discuții? Dacă nu mai 

sunt, supun la vot suplimentarea ordinii de zi.  

Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnul consilier Macovei? 

Domnul consilier Macovei Liviu „Pentru” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Balaban?” 

Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Pentru”. 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Mulțumesc! Nu mai știam cine nu a 

răspuns. Cu 18 voturi ”pentru” suplimentarea ordinii de zi a fost aprobată.” 

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

suplimentarea ordinii de zi a fost aprobată. 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Supun la vot ordinea de zi în 

integralitatea sa.  

Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnul consilier Macovei? 

Domnul consilier Macovei Liviu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Pentru”. 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia „Pentru.” 
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Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru.” 

Cu 18 voturi ”pentru” suplimentarea ordinii de zi a fost aprobată.” 

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, ordinea 

de zi a fost aprobată. 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dau citire primului proiect de hotărâre 

de pe ordinea de zi.” 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind conferirea titlului de Cetățean de Onoare al Municipiului 

Focșani domnului profesor Emil-Dănuț Popoiu; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Supun la vot proiectul nr.1 Dacă sunt 

discuții? Vă rog, domnule primar!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Doamna 

președinte vă rog respectați...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Am uitat, mă scuzați! N-am mai exersat 

demult...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Este o 

bucurie și o onoare pentru noi toți cred, să avem astăzi alături de noi pe domnul 

profesor Popoiu și însoțit de frumoasa sa doamnă, mulțumim mult pentru că participați 

alături de noi astăzi și bineînțeles însoțit de prietenul și colegul dumnealui, domnul 

profesor directorul Colegiului Național Unirea, domnul Noană. Domnule Popoiu bine 

ați revenit  în consiliul local, dumneavoastră ați deținut și această funcție, să spunem 

așa, de consilier local în mandatul 1996-2000 și în 2008-2012, dar meritele 

dumneavoastră deosebite pentru care noi astăzi am propus această, acest  proiect de 

hotărâre, sunt cunoscute de foarte mulți, mai ales de colegii dummneavoastră. Deci 

dragi colegi, domnul profesor de matematică din cadrul Colegiului Național Unirea 

Focșani, Emil Dănuț Popoiu face parte din galeria dascălilor de excepție pe care i-a dat 

școala românească, fiind apreciat deopotrivă de elevi, pentru profesionalismul și 

franchețea  de care a dat dovadă întotdeauna. Este absolvent al Facultății de 

Matematică, Universitatea București cu nota 10. Domnul profesor Popoiu este coautor 

al manualului de matematică clasa a VIII-a, al lucrărilor Probe de autoevaluare clasa a 

VIII-a matematică pentru Testarea Națională 2004, 2005, 2006, 2007 și variante 

rezolvate Bacalaureat  2003, 2004, 2005 și multe altele, pentru că domnia sa a avut o 

activitate intensă în ceea ce privește elaborarea acestor manuale și culegeri de probleme 

care au stat la baza pregătirii multor elevi. 
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În decembrie 2004, iată a fost decorat de președintele României cu Ordinul 

meritul pentru învățământ în grad de comandor, ca o recunoaștere  a rezultatelor 

obținute în activitatea didactică. După o carieră de 41 de ani, domnul profesor s-a retras 

din activitatea didactică lăsând în urma sa  o moștenire impresionantă. Mii de elevi au 

descoperit tainele matematicii, datorită domnului profesor, iar sub atenta sa coordonare 

mulți dintre aceștia, mulți dintre aceștia au adus României și Focșaniului, premii 

importante la olimpiade și concursuri naționale și internaționale. 

De aceea am propus conferirea titlului de cetățean de onoare al municipiului 

Focșani, domnului profesor Emil Dănuț Popoiu căruia îi mulțumesc și personal și în 

numele tuturor focșănenilor pentru întreaga sa carieră și contribuție la un proces 

educațional de mare excepție și vă mulțumesc foarte mult  și cred că domnul director 

Noană, domnul profesor, cred că ar dori și dumnealui să spună câteva cuvinte, știu că 

sunt prieteni de cel puțin 47 de ani, 48 de ani, domnule profesor, da, și de o viață, da, 

o viață de om. Domnule director știu că dumneavoastră, nu, dar trebuie să vorbiți ca să 

audă și, e transmisă online, e, pentru a putea să audă toți din....” 

Domnul Noană Cornel „Bună ziua! În primul rând mulțumesc pentru invitație, 

mă bucur că pot vorbi și în acest loc despre prietenul, colegul meu, despre care aș putea 

vorbi multe legislaturi ale consiliului local, mă voi mărgini să spun doar că ceea ce nu 

s-a prea spus, dar se știe, a fost în 1990, eram amândoi profesori la Liceul Unirea, iar 

Dan Popoiu era unul dintre stâlpii Liceului Unirea, Liceului Industrial Unirea. 

Ceea ce a urmat după anii 1990, locul în care a ajuns Liceul Unirea în acest 

moment, pe plan național și internațional, i se datorează într-o foarte mare măsură, 

acolo este o echipă care a funcționat pentru binele învățământului din Vrancea și pentru 

binele Liceului Unirea și dacă ar fi din această echipă, tot suntem la capitolul fotbal,  

i-aș putea spune înaintaș, pentru că a fost întotdeauna deschis la nou, i-aș putea spune 

fundaș, pentru că Liceul Unirea știți foarte bine,  nu i-a fost tot timpul ușor, dar o să 

preiau un termen la modă, să-i spun că toată această perioadă a fost sufletul Liceului 

Unirea. Dați-mi voie să-i mulțumesc și aici!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Vă 

mulțumesc, domnule director! Domnule profesor cred că ar fi bine să ne spuneți și 

dumneavoastră câteva cuvinte. Vă mulțumesc!” 

Domnul Dan Popoiu „Eu trebuie să vă mulțumesc, eu am mai primit niscai 

distincții, niscai premii, însă ceea ce îmi oferiți dumneavoastră astăzi este cu totul și 

cu totul special și pentru asta vă mulțumesc. Am pregătit câteva cuvinte pentru 

dumneavoastră, îmi pare rău că stați în picioare, dar se pare că așa e regula, așa e viața, 

e un teatru, iar noi suntem actorii ei, da, dar atunci când ești pe scenă îți știi rolul, știi 

ce vrei, pe când pe scena înaltă a lumii tu ești cu rolul neînvățat și nu e nici măcar 

sufleur-ul, să-ți sufle când te-ai încurcat. Eu aici la dumneavoastră n-am elevii în față, 

deci pentru asta e oleacă mai greu, dar mi-am adus sufleur, ca să îmi sufle atunci când 

mă voi împotmoli. De  fiecare dată copiilor la școală le spun să facă de așa manieră 

încât  să fie mândria părinților  lor. Pentru mine părinții sunt ceva cu totul și cu totul 

special, ori din punctul ăsta de vedere, cred că părinții mei, acolo unde sunt, cred că 

pot fi mândri de băiatul lor și pentru asta am ținut ca în sală să fie  singura avere care 

mi-a mai rămas de la mama și tata, adică să fie sora mea alături de mine. 

La ședințele cu părinții, le spun părinților să facă de așa manieră încât să fie 

mândria copiilor lor. Prin ceea ce am făcut din 1983 și până în ziua de astăzi, cred că 
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copiii mei, toți 3, pot fi mândri de mine. Ceea ce vreau să vă mai spun este următorul 

lucru, că nu pot să nu mulțumesc și îngerului meu păzitor. Vă rog să mă lăsați să fac o 

paranteză. Eram pe patul de spital, operat după o noapte, după o operație cruntă, 

persoana de lângă mine, o întreb cum se simte, zice, domnule mi-o fost foarte rău, zic, 

și mie, nu, zice dumneavoastră ați avut înger păzitor lângă dumneavoastră. Și atunci 

am ridicat ochii în tavan și zic, da, cred că a fost cu mine și mă atenționează, zice, nu 

vă uitați bine, uitați-vă în partea dreaptă. Era soția mea, veghease toată noaptea. 

Atunci am înțeles care este îngerul meu păzitor și este lângă mine și vreau să vă 

spun, că dacă am realizat ceea ce am realizat, am realizat pentru faptul că m-a suportat, 

m-a sprijinit și împreună am făcut de toate. Suntem o familie frumoasă și suntem 

frumoasă tocmai pentru că avem puncte de sprijin solide. 

Deci eu încă o dată vă mulțumesc pentru ceea ce mi-ați oferit, depășește tot ceea 

ce am primit în restul timpului, dar pentru asta să știți că sunt mândru, pentru asta vă 

mulțumesc și dacă mai departe voi putea face ceva pentru comunitate, dacă voi putea 

face ceva pentru elevii mei care la urma urmei au fost viața mea, să știți că voi face 

până când voi închide ochii. Încă o dată, vă mulțumesc!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Mulțumim 

din suflet, domnule profesor! Cuvinte care merg mereu la sufletul nostru, așa cum știți 

să faceți doar dumneavoastră să o faceți. 

O invit pe doamna președinte să supună la vot proiectul.” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Dacă îmi permiteți și mie să...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Scuze, 

scuze, cum să nu, domnule Macovei!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Macovei...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Mulțumesc! Nu am cum să...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Îmi cer 

scuze, numai puțin, domnule Macovei, e cineva din colegii consilieri locali care au 

deschis microfonul și se aude un  zgomot de fundal, vă rog, poate reușim să facem în 

așa fel încât să oprim celelalte microfoane, vă mulțumesc!” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Nu am cum să nu intervin la această, la acest 

proiect, domnule Popoiu, vă urez succes așa cum am făcut-o și public, acum câteva 

luni. Am o deosebită plăcere să particip la această ședință la care vi se oferă titlul de 

cetățean de onoare al municipiului Focșani și îmi amintesc, nu pot să nu-mi amintesc 

de anii 90 în care dumneavoastră, nu numai că ne-ați fost profesor, dar ne-ați fost și 

diriginte și în anul 1989, atunci când am absolvit Liceul Unirea, în acea clasă de 

informatică de 18 persoane, la îndrumarea tatălui meu, care era profesor la Liceul Cuza 

și aici aș face o paranteză, mă bucur că am văzut în raportul de specialitate că ați avut 

susținerea și profesorilor de la Liceul Cuza, ceea ce pe perioada anilor 90 era foarte 

greu să se întâmple acest lucru, știm noi de ce și nu pot să nu-mi amintesc că am dat, 

am absolvit Liceul Unirea sau am dat la Liceul Unirea în 89, la îndrumarea tatălui meu, 

care mi-a spus un singur lucru, du-te la Liceul Unirea, că este un colectiv senzațional 

și sigur domnul Popoiu va face carieră frumoasă acolo. Iată că așteptările tatălui meu 

au fost depășite, domnule profesor. 

Și cu această ocazie aș vrea să vă spun că ați ieșit la pensie și sper că aveți timp 

și pentru noi, elevii dumneavoastră, să ne mai dați sfaturi, că să știți că avem nevoie, 
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chiar și din punct de vedere politic. Vă mulțumesc pentru prezență și pentru parcursul 

pe care l-ați avut la  Colegiul Unirea. Mulțumesc mult!” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița  „Balaban sunt și aș vrea să adaug 

și eu câteva cuvinte despre domnul profesor Popoiu. Am terminat împreună cu domnul 

Popoiu, Colegiul Cuza, dumnealui era mai mare cu câțiva ani  și era de atunci o voce 

și un elev care promitea foarte mult. De-a lungul timpului am avut mai multe 

intersectări, să spun, cu domnul Popoiu, ultima fiind cea în calitate de, nu ultima, una 

dintre ele, fiind cea în calitate de inspector școlar general iar eu o proaspătă directoare, 

o tânără directoare cu mai puțină experiență. 

Eram la început de activitate managerială  și într-o comisie de Bacalaureat, 

dumnealui a venit și m-a încurajat, a fost alături de mine în anumite probleme, etape, 

de-a lungul carierei dumneavoastră, în funcția de inspector școlar general și când am 

devenit eu  inspector școlar general adjunct, domnul profesor Popoiu de asemenea      

m-a încurajat și mi-a spus, stai linitită că poți. Deci este un coleg, un om deosebit, care 

a fost întotdeauna alături și printre oameni și printre colegii dumnealui. 

Vă doresc mulți ani, domnule profesor Popoiu, domnule inspector Popoiu, 

domnule fost consilier Popoiu și profesor al anului când ați primit premiul pentru acest 

lucru. Mulți ani fericiți vă doresc!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Mulțumim și noi, doamna consilier! 

Mai sunt alte intervenții? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.1.  

Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru” 

Domnii consilieri Balaban? 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu„Pentru. Şi să știți că stau în picioare când am 

spus acest lucru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Da, și noi, mulțumim! Domnul 

Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Cu tot respectul pentru domnul Popoiu, 

Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Pentru”. 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia „Pentru. Felicitări!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru. Felicitări și respect!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Mulțumim! Cu 16 voturi ”pentru” ...” 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„20.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Da, n-am mai numărat  între timp cine 

a mai intrat. Știam că sunt 16 prezenți. Mulțumesc, cu 20 de voturi proiectul nr.1 a fost 

aprobat. 

Domnul primar va conferi titlul de cetățean de onoare domnului Emil Dănuț 

Popoiu. Mulțumim și felicitări, viață frumoasă în continuare, domnule profesor!” 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 1 de pe ordinea de zi a fost aprobat, 

devenind hotărârea nr. 188 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Domnule 

profesor vă oferim din partea  municipiului Focșani și consiliului local Focșani, 

diploma de onoare pentru a se acorda diploma de cetățean de onoare domnului profesor 

de matematică Emil Dănuț Popoiu, personalitate marcantă din galeria dascălilor de 

excepție pe care i-a dat școala românească și datorită căruia  mii de elevi au adus 

recunoașterea municipiului Focșani pe plan național și internațional, astăzi 27 iunie 

2024. Fecitări domnule profesor și mult succes, pensie lungă și frumoasă și sănătate 

multă vă dorim!” 

Domnul Dan Popoiu „Iaca încă un motiv, eu am mai spus-o de-a lungul 

timpului, că dacă e să mă mai nasc de 3 ori, tot profesor mă fac, cum Dumnezeu să nu-

ți dorești să te faci profesor, când vezi  că atâta lume apreciază ceeea ce faci. Vă 

mulțumesc!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Noi vă 

mulțumim pentru tot ceea ce ați făcut pentru noi toți, mulțumim mult!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Continuăm ședința. Dau citire 

proiectului nr.2 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 2 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind modificarea anexei nr. 68 la Hotărârea Consiliului Local nr. 

79/2024 privind aprobarea bugetului general al municipiului Focșani pe anul 

2024; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții? Da, domnule 

primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Am de 

făcut un amendament, așa cum am discutat la comisiile de specialitate. 

Se completează art.1 din proiectul mai sus amintit cu următoarele alineate: 

- eliminarea  punctului 8, 1 iunie Ziua Internațională a Copilului, în sumă de 

44 de mii 500 de lei 

- eliminarea punctelor 11 și 12, 22 iunie Concurs Șah în Sistem Piramidă în 

Parcul Bălcescu, în sumă de 3 mii 700 de lei 



15 
 

- respectiv 29 iunie Concurs Table în Sistem Piramidă în Parcul Bălcescu, 3 

categorii în sumă de 3 mii 700 de lei 

Vă mulțumesc!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă mai sunt alte discuții? Dacă nu 

sunt, supun la vot amendamentul formulat de domnul primar.  

Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnul Macovei „pentru” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Da, și noi, mulțumim! Domnul 

Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Pentru”. 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu?” 

Domnul Costea?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru.” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu ”pentru”, doamna 

Balaban ”pentru”. Domnul Costea?  Cu 18 voturi ”pentru” amendamentul domnului 

primar a fost aprobat.” 

Cu 18 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel 

amendamentul domnului primar a fost aprobat. 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Proiectul nr.2 în integralitatea sa.  

Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnul Macovei „pentru” 

Domnul Răduță? 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță? 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru. Am votat o dată, doamnă, am spus 

Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Balaban?” 
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Doamna consilier Balaban Elena-Luminița  „Pentru.” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Pentru”. 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Mulțumesc! Domnul Costea nu 

răspunde. Cu 18 voturi ”pentru” ...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Sunt 19.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „19.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„A intrat și domnul Dumitru în online.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Vă mulțumesc!” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Cu 19 voturi ”pentru” proiectul nr.2 a 

fost aprobat.” 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, și o absență din partea domnului Costea Ionel proiectul nr. 2 de pe 

ordinea de zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 189 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 3 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind alocării,  din bugetul local al Municipiului Focşani pe anul 

2024, a sumei de 116,10 mii lei pentru premierea elevilor din unităţile de 

învăţământ preuniversitar de stat care au obţinut rezultate deosebite la 

olimpiadele şi concursurile şcolare pe discipline - etapa naţională, organizate  în 

perioada iunie 2023 - iunie 2024; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.3.  

Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnul Macovei „pentru” 

Domnul Răduță? 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Pentru”. 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru Victor?” 
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Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

 Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Pentru”. 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru. 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Costea? Nu răspunde. Cu 18 

voturi ”pentru” ...” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Pentru. 19 voturi ”pentru” proiectul nr.3 

a fost aprobat. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, și o absență din partea doamnei Marcu Livia proiectul nr. 3 de pe 

ordinea de zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 190 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 4 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul 

„Rețea interioară distribuție energie electrică Bloc C2 Tronson 1 din str. 

Revoluției nr. 16”; 

                                                          Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.4.  

Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnul Macovei „pentru” 

Domnul Răduță? 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca Pentru” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița  „Pentru.” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu?” 



18 
 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Pentru”. 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Pentru. 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Pentru. 19 voturi ”pentru” proiectul nr.4 

a fost aprobat. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, și o absență din partea doamnei Marcu Livia proiectul nr. 4 de pe 

ordinea de zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 191 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 5 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului local al 

municipiului Focșani nr. 475/2023 privind aprobarea organigramei, statului de 

funcții și numărului de personal pentru Direcția de Asistență Socială Focșani, ca 

urmare a reorganizării, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.5.  

Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnii Macovei, Gheoca, Gongu „pentru” 

Domnul Răduță? 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița  „Pentru.” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu ”pentru” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Pentru. 19 voturi ”pentru” proiectul nr.5 

a fost aprobat. 
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Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, și o absență din partea doamnei Marcu Livia proiectul nr. 5 de pe 

ordinea de zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 192 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 6 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea Contractelor de parteneriat, dintre Municipiul 

Fcoșani, Colegiul Economic „Mihail Kogălniceanu” Focșani și SC KRISTAL 

HOTEL SRL și SC FELIMIR SRL pentru formarea profesională a elevilor prin 

învățământul dual; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.6.  

Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnii Macovei, Gheoca, Gongu și doamna Balaban „pentru” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru.” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„18, a ieși domnul Răduță.” 

 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „ 18 voturi ”pentru” proiectul nr.6 a fost 

aprobat. 

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, și  

absență din partea doamnei Marcu Livia și Răduță Nicolae proiectul nr. 6, de pe 

ordinea de zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 193 

  

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 7 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea Contractelor de parteneriat, dintre Municipiul 

Fcoșani, Colegiul Tehnic „Gheorghe Asachi” Focșani și SC SIMIZ FASHION 

SRL pentru formarea profesională a elevilor prin învățământul dual; 
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Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.7.  

Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnii Macovei, Gheoca, Gongu și doamna Balaban „pentru” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru.” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „A mai intrat doamna Marcu? 

Abia se conectează. Doamna Marcu cum votați proiectul nr.7 

Doamna consilier Marcu Livia  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „ 19 voturi ”pentru” proiectul nr.7 a fost 

aprobat. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

și  absență din partea domnului Răduță Nicolae proiectul nr. 7, de pe ordinea de zi a 

fost aprobat, devenind hotărârea nr. 194 

  

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 8 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea Contractelor de parteneriat, dintre Municipiul 

Fcoșani, Colegiul Tehnic „Ion Mincu” Focșani și SC EDILDANCONSTRUCT 

SRL, SC DIACARN FOOD SRL și SC PACO PROD SERV SRL pentru 

formarea profesională a elevilor prin învățământul dual; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.8.  

Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnii Macovei, Gongu și doamna Balaban sunt „pentru” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Pentru.” 
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Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „ 20 voturi ”pentru” proiectul nr.8 a fost 

aprobat. 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 8 de pe ordinea de zi a fost aprobat, 

devenind hotărârea nr. 195 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 9 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea Contractelor de parteneriat, dintre Municipiul 

Fcoșani, Colegiul Tehnic „Valeriu D. Cotea” Focșani și SC AUTO SIMA BEYER 

IMPORT EXPORT SRL, SC MSM TOTAL SERV SRL, SC GENERAL 

AUTOCOM SRL, SOCIETATEA AUTO MOBIL COM și SC SIMIZ FASHION 

SRL pentru formarea profesională a elevilor prin învățământul dual; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.9.  

Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnii Macovei, Gheoca, Gongu și doamna Balaban sunt „pentru” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „ 20 voturi ”pentru” proiectul nr.9 a fost 

aprobat. 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 
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Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 9 de pe ordinea de zi a fost aprobat, 

devenind hotărârea nr. 196 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 10 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea Contractelor de parteneriat, dintre Municipiul 

Fcoșani, Colegiul Tehnic „Edmond Nicolau” Focșani și SC  CRISDAN EXPERT  

ELECTRIC  SRL,  SC ELECTRIC LIGHT SRL și DISTRIBUȚIE ENERGIE 

ELECTRICĂ ROMÂNIA SA – sucursala Focșani pentru formarea profesională 

a elevilor prin învățământul dual; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă  

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.10.  

Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnii Macovei, Gheoca, Gongu și doamna Balaban sunt „pentru” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „ 20 voturi ”pentru” proiectul nr.10 a fost 

aprobat. 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 10 de pe ordinea de zi a fost aprobat, 

devenind hotărârea nr. 197 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 11 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind modifcarea Anexei la Hotărârea Consiliului local al 

municipiului Focșani nr. 176/2022 privind aprobarea Statutului Municipiului 

Focșani, județul Vrancea”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.11.  

Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru” 



23 
 

În online domnii Macovei,  Gongu și doamna Balaban sunt „pentru” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „ 20 voturi ”pentru” proiectul nr.11 a fost 

aprobat. 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 11 de pe ordinea de zi a fost aprobat, 

devenind hotărârea nr. 198 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 12 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind însușirea documentației cadastrale și aprobarea 

apartamentării unui număr de 6 blocuri de locuințe pentru tineri destinate 

închirierii – ANL – din str. Democrației nr. 2, str. Democrației nr. 4, str. 

Democrației nr. 6, str. Democrației nr. 8, str. Democrației nr. 10 și str. 

Democrației nr. 12, Municipiul Focșani, Județul Vrancea; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.12.  

Cine este „pentru”?  

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnii Macovei,  Gheoca, Gongu și doamna Balaban sunt „pentru” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 
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Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „ 20 voturi ”pentru” proiectul nr.12 a fost 

aprobat. 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 12 de pe ordinea de zi a fost aprobat, 

devenind hotărârea nr. 199 

  

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 13 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea alipirii unor imobile – terenuri, aparținând 

domeniului privat al Municipiului Focșani și Parohiei „Sfânta Cuvioasă 

Paraschiva” identificate prin CF nr. 59667, CF nr. 64849 și CF nr. 66474; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.13. Vă rog, domnule consilier Bîrsan. 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Vă mulțumesc, doamna președinte! Stimați 

colegi și mă refer la colegii din online, la comisia de urbanism au fost câteva suspine 

cumva pe aici în ideea de a nu vota acest proiect. Eu vreau să vă spun că ne știm acum 

de atâția ani de zile, nu sunt un fan al acestei catedrale, dar acest proiect trebuie votat 

deoarece nu poate fi intabulată și dacă nu intabulăm, nu putem s-o demolăm. E vorba 

de 3 terenuri, care constituie de fapt ceea ce este sub această catedrală și în curtea 

respectivă, indiferent ce am face, nu-l votăm acum, îl votăm altădată, nu facem decât 

să amânăm inevitabilul și apoi o opoziție așa cu orice chip, chiar nu este în regulă. Eu 

cred că până la urmă esența democrației presupune și o opoziție, dar o opoziție 

constructivă, ca atare, chiar vă rog frumos, stimați colegi să votăm acest proiect și să 

se poată intabula această construcție. 

Deci fac apel la domnul Dumitru și la ceilalți foști colegi liberali, să voteze acest 

proiect, o opoziție în acest sens nu-și are rostul. 

Mulțumesc și sper să dați curs rugăminții mele. 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Mai sunt alte discuții? Să vină domnul 

Zîrnă. 

Supun la vot proiectul nr.13 

Cine este „pentru”? 

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnii consilieri Macovei,  Gongu și doamna consilier Balaban sunt 

„pentru” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță cum votați?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru Victor?” 
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Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Marcu Livia  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „ 20 voturi ”pentru” proiectul nr.13 a fost 

aprobat. 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 13 de pe ordinea de zi a fost aprobat, 

devenind hotărârea nr. 200 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 14 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul 

de investiții „Refacere infrastructură străzi, alei acces auto și parcări zona Bahne, 

str. Cezar Bolliac (tronson cuprins între str. Cuza Vodă și str. Lupeni), str. Doctor 

Telemac, str. Rarău, str. Dornei, str. Pictor Grigorescu (tronson cuprins între str. 

Alexandru Vlahuță și str. Panduri), Aleea Căminului, str. Alexandru Vlahuță, 

str. Lupeni (tronson cuprins între str. Cezar Bolliac și Aleea Căminului)”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.14.  

Cine este „pentru”? 

Cine se abține? 

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnii Macovei, Gongu și doamna Balaban sunt „pentru” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 
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Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „ 18 voturi ”pentru” și 2 abțineri 

proiectul nr.14 a fost aprobat. 

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Zîrnă Cristian,  Ailincuței 

Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, și 2 

abțineri doamna Tătaru Alexandra  și doamna Stroie Mirela proiectul nr. 14 de pe 

ordinea de zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 201 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 15 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind modificarea și completarea HCL nr. 302/31.10.2006 privind 

aprobarea delegării dreptului de administrare către unitățile de învățământ 

preuniversitar de stat din municipiul Focșani asupra clădirilor și terenurilor 

aferente ce aparțin domeniului public și privat al municipiului Focșani, în care 

acestea funcționează, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul Victor Dumitru a ieşit din online. 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.15.  

Cine este „pentru”?  

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnii Macovei,  Gongu și doamna Balaban sunt „pentru” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „ 19 voturi ”pentru” proiectul nr.15 a fost 

aprobat. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, absență domnul Victor Dumitru proiectul nr. 15 de pe ordinea de 

zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 202 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 16 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru completarea și modificarea HCL nr. 384/2015 privind 
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aprobarea inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al municipiului 

Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.16.  

Cine este „pentru”?  

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnii Macovei,  Gheoca, Gongu și doamna Balaban sunt „pentru” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Marcu?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „ 19 voturi ”pentru” proiectul nr.16 a fost 

aprobat. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, absență domnul Victor Dumitru proiectul nr. 16 de pe ordinea de 

zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 203 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 17 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea efectuării unui schimb de terenuri între 

Municipiul Focșani și Societatea Helios Com SRL; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? Domnule consilier Bîrsan.  

Domnul consilier Bîrsan Costel „ Mulțumesc, doamna președinte, da, țin să 

aduc și eu o precizare la acest proiect, în sensul că a mai fost introdus pe ordinea de zi 

și nu s-a aprobat și fac apel iarăși către colegii mei, să voteze acest proiect întrucât 

neaprobarea lui duce la stagnarea unor lucrări de iluminat public pe centura 

municipiului Focșani, în dreptul firmei Helios Service sau Hyundai, cum știm cu toții. 

Acest schimb de terenuri este practic un schimb care avantajează ambele  părți, 

în sensul că pe centură se cedează  către municipalitate, o fâșie de teren  lată, dacă am 

înțeles eu bine de 2 metri și 50 și lungă de vreo 30 de metri și o altă suprafață de teren  

care ar intra în proprietatea firmei Helios, care deja o are în concesiune, pe 50 de ani 

și oricum dânșii o folosesc indiferent ce zicem noi, de ne-am opune, nu e benefic pentru 

niciuna dintre părți, inclusiv pentru UAT-ul nostru, ca atare stimați colegi vă rog să 

votați  acest proiect, să poată demara, să intre  în legalitate  lucrările de iluminat public 

de pe centura municipiului Focșani. 
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Este un schimb corect, există la mapă, dacă ați observat evaluările legale, nu văd 

niciun impediment să ne mai opunem. Vă rog frumos să votați acest proiect. 

Mulțumesc! 

Domnul consilier Macovei Liviu „Doamna președinte...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Vă rog, domnule Macovei!” 

Domnul consilier Macovei Liviu „.....În ședința trecută am votat proiectul 

pentru inițierea evaluării acestui, deci acestor terenuri pentru a iniția acest proiect, nu 

știu de unde domnul Bîrsan a scos că nu l-am votat, este acest proiect, este pe ordinea 

de zi ca fiind votat în ședința trecută, am votat proiectul pentru a iniția procedura de 

evaluare a acestor terenuri. Mulțumesc!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Mulțumim și noi. Mai sunt alte discuții? 

Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.17  

Cine este „pentru”?  

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnii Macovei,  Gheoca, Gongu și doamna Balaban, doamna Marcu 

sunt „pentru”.  

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „ 19 voturi ”pentru” proiectul nr.16 a fost 

aprobat. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, absență domnul Victor Dumitru proiectul nr. 17 de pe ordinea de 

zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 204 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 18 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață totală de  19,00 mp. situat în Focșani, bdul. Independenței nr. 29, 

județul Vrancea, T. 55, P. 3458, înscris în CF 73421, ce aparține domeniului privat 

al Municipiului Focșani, către societatea CARPATING SRL; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.18.  

Cine este „pentru”?  

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnii Macovei,  doamna Balaban, domnul Gheoca, Gongu sunt 

„pentru” 



29 
 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Marcu?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „ 18 voturi ”pentru” proiectul nr.18 a fost 

aprobat. 

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, absență 

domnul Victor Dumitru proiectul nr. 18 de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind 

hotărârea nr. 205 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 19 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului real găsit 

la măsurătoare în suprafață de 41,00 mp. situat în Focșani, bdul. Unirii nr. 40, 

județul Vrancea, T. 161, P. 8365 înscris în CF 73352, ce aparține domeniului 

privat al Municipiului Focșani, către doamna Șerban Ștefania-Florentina; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.19.  

Cine este „pentru”?  

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnii Macovei, doamna Balaban sunt „pentru” 

Nu pot vedea pe ceilalți, vă rog aparatul tehnic. 

Doamna Drumea cum votați? 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Marcu?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „ 19 voturi ”pentru” proiectul nr.19 a fost 

aprobat. 
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Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, absență domnul Victor Dumitru proiectul nr. 19 de pe ordinea de 

zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 206 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 20 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață totală de  16,00 mp. situat în Focșani,  str. Slt. Ghinea Dorinel nr. 11,  

județul Vrancea, T. 109, P. 5761, înscris în CF 57342, ce aparține domeniului 

privat al Municipiului Focșani, către domnul Epure Alexandru; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.20.  

Cine este „pentru”?  

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnii Macovei, Gongu și doamna Balaban sunt „pentru” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Marcu?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „ 19 voturi ”pentru” proiectul nr.20 a fost 

aprobat. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, absență domnul Victor Dumitru proiectul nr. 20 de pe ordinea de 

zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 207 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 21 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului situat 

în Focșani, str. Ulmului nr. 3, bloc 3, ap. 10,  înscris în CF 51887-C1-U28 UAT 

Focșani și a boxei înscrisă în CF 51887-C1-U12 UAT Focșani către doamna Veliș 
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Daniela (imobil identificat în foaia de avere cu CF 51887-C1-U10 și CF 51887-C1-

U26);  

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Dumitru Victor 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.21.  

Cine este „pentru”?  

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnii Macovei, Gongu și doamna Balaban și doamna Marcu sunt 

„pentru” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „ 19 voturi ”pentru” proiectul nr.21 a fost 

aprobat. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, absență domnul Victor Dumitru proiectul nr. 21 de pe ordinea de 

zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 208 

Domnul Dumitru Victor a intrat online la lucrările şedinţei. 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 22 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata integrală a apartamentului situat 

în Focșani, str. Ulmului nr. 11, bloc 11, ap. 8,  înscris în CF 51889-C1-U19 UAT 

Focșani și a boxei înscrisă în CF 51889-C1-U32 UAT Focșani către domnii Albert 

Silviu-Ciprian și Albert Gabriela (imobil identificat în foaia de avere cu CF 

51889-C1-U8 și CF 51889-C1-U24);  

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Dumitru Victor 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.22.  

Cine este „pentru”?  

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnii Macovei, Gongu și doamna Balaban  sunt „pentru” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru?” 

Domnul consilier Dumitru Victor „Pentru.” 
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Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „ 19 voturi ”pentru” proiectul nr.22 a fost 

aprobat. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, absență domnul Costea Ionel, proiectul nr. 22 de pe ordinea de zi a 

fost aprobat, devenind hotărârea nr. 209 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 23 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea schimbării repartiției doamnei Sfîrlea Ioana, 

titular de repartiție pentru o locuință ANL, în conformitate cu Legea locuinței nr. 

114/1996 republicată și modificată și Legea nr. 152/1998 privind înființarea 

Agenției Naționale pentru Locuințe, republicată, cu modificările și completările 

ulterioare;   

Inițiatori, consilieri locali, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Dumitru 

Victor 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.23.  

Cine este „pentru”?  

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnii Macovei, Gongu și doamna Balaban și doamna Marcu sunt 

„pentru” 

Domnul consilier Costea Ionel „Am fost scos afară, abia am reintrat. La ce 

proiect suntem? Vă rog repetați-l. ” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Proiectul 23. O schimbare de locuință” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 
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Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „ 19 voturi ”pentru” proiectul nr.23 a fost 

aprobat. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, absență domnul Victor Dumitru proiectul nr. 23 de pe ordinea de 

zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 210 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 24 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind alegerea unui președinte de ședință pentru Consiliul local al 

municipiului Focșani pentru perioadă de trei luni, începând cu luna iulie 2024; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Vă rog propuneri. Domnul Bîrsan.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Mulțumesc, doamna președinte. Stimați 

colegi eu l-aș propune ca președinte de ședință pentru următoarele 3 luni pe domnul 

Radu Nițu, să-i facem dânsului această onoare, întrucât își încheie mandatul de 

consilier și frumos ar fi, să fie președinte pentru următoarele 3 luni. Vă rog să votați 

această propunere. Vă mulțumesc!” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Doamna Tătaru fac și eu o propunere. O 

propun pe doamna Alexandra Tătaru și fac o paranteză aici, dacă domnul Bîrsan ar fi 

vrut să mai propună pe cineva, deci în acest sens, putea să-l propună pe domnul Zîrnă, 

că tot așa, el își termină mandatul, în acest mandat și n-a fost niciodată președinte de 

ședință. Mulțumesc!” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Dacă îmi permiteți...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Propuneri, vă rog, domnule Nedelcu. 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Da, domnule consilier, domnule coleg, vă 

mulțumesc pentru toată cariera pe care ați desfășurat-o și tot efortul pe care l-ați depus 

în consiliul local, să fiți mereu în slujba binelui, cu toate că ați avut destul de multe 

lupte. Noi, colegii dumneavoastră, din Partidul Social Democrat vă felicităm și așa 

cum și domnul Bîrsan a spus, veți fi președinte și președinte de onoare al nostru, aici 

în consiliul local pentru următoarele 3 luni. Cât despre dumnevoastră, domnul Zîrnă, 

felicitări pentru activitatea depusă, e adevărat, colegii dumneavoastră ar fi trebuit să se 

gândească la dumneavoastră mai demult, știți foarte bine că v-am și propus ca și 

președinte, însă acum știți cum e, după după război, dar în fine. Felicitări și 

dumneavoastră și încă o dată vă felicit, domnule consilier Radu Nițu.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Dacă îmi permiteți un pic, să știți că această 

inițiativă a fost din partea mea, pentru că domnul Nițu a deschis mandatul 2020-2024, 

fiind cel mai în vârstă consilier și dânsul a prezidat prima ședință, am considerat că 

dânsul ar trebui să închidă acest mandat 2020-2024 ca președinte de ședință. 

Îi doresc multă sănătate și tot ce își dorește în viață.” 

Domnul consilier Radu Nițu „Da, și eu vreau să vă spun câteva cuvinte.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Vă rog!” 
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Domnul consilier Radu Nițu „Bunica mea avea o vorbă. Cei din urmă vor fi 

cei dintâi, dar nu știu pe ce lume e, pe lumea asta sau pe lumea cealaltă, înțelegeți? A 

2-a chestiune, eu am mai fost președinte de ședință mandatele, n-am fost în mandatul 

dumneavoastră și colegii mei de la PSD, noi am fost și am condus ședințele de consiliu 

local. Mă onorează sau dacă nu mă votați, tot nu e nicio problemă, deci eu voi rămâne 

același om care m-am dedicat  muncii de consilier  și  nu sunt probleme, nu sufăr pentru 

treaba asta. Îi mulțumesc domnului Bîrsan că a început să-și dea seama că sunt un om 

serios și pot să fiu aproape și l-am ajutat și sper să conlucrăm împreună, deși de uitat 

nu-l uit, de iertat l-am iertat, dar de uitat nu pot să-l uit, că asta-i.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Da, mulțumesc domnule Radu Nițu și pentru 

bine și pentru rele, dar voiam să-i răspund domnului Macovei.” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „S-a vopsit.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Dacă domnul Macovei are, duce grija altuia.” 

Domnul consilier Costea Ionel „Încercați să nu mă mai scoateți din online, vă 

rog!” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Eu m-am consultat cu domnul Zîrnă înainte 

de a face această propunere. 

Domnul consilier Costea Ionel „Tehnicul, mă auziți? Mă auziți, vă rog să nu 

mă mai scoateți din online. Doamna președinte mă auziți? 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Da, vă rog, domnule Costea.” 

Domnul consilier Costea Ionel „Am fost scos de 4 ori până acum din online.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Vă rog, aparatul tehnic, cu consilierii 

din online.” 

Domnul consilier Costea Ionel „Nu mă mai scoateți din online.” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Avem probleme cu conectarea.” 

Domnul consilier Costea Ionel „Nu, nu aveți, sunt special create acum, le creați 

special în momentul ăsta.” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Nu vă mai supărați și eu am fost scos din 

online și nu fac atâta scandal, am reintrat. Eu am reintrat acum.” 

Domnul consilier Costea Ionel „Păi atunci să...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă 

„......conexiunea la internet, pe care probabil nu o aveți foarte bună, domnule Costea 

nu poate nimeni de aici să vă scoată din online. Haideți să înțelegeți, nu mai veniți cu 

acuzații nefondate, 1 la mână, 2 la mână cred că este momentul, stimați colegi, 

doamnelor și domnilor consilieri, să luăm o măsură clară în ceea ce privește modul de 

participare la ședințe, să stabilim o dată pentru totdeauna, a fost această propunere de 

a se putea participa și online și fizic la ședințe, pe perioada pandemiei, însă consider 

că a venit momentul în care să stabilim, așa cum se întâmplă de fapt și la Consiliul 

Județean, dacă se face convocarea cu prezență fizică, este prezență fizică, dacă se face 

convocare cu prezență online, este doar cu prezență online, nu putem face un mix și eu 

cred că ar trebui să ne gândim foarte bine, o să rog și colegii să elaboreze un proiect în 

acest sens și ar trebui să-l votăm, pentru că e un regulament pe care ar trebui să-l 

respectăm cu toții, pentru că atunci n-ar mai fi probleme legate de discuții, dacă e 

online, dacă nu este online. Cine poate și îl interesează activitatea din consiliul local, 

trebuie să participe, indiferent cum, să participe fizic. 
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Din punctul meu de vedere așa ar fi normal și firesc. Online da, doar în cazuri 

de maximă excepție, dar atunci toți vor fi online, pentru că nu este fairplay mă gândesc 

eu, unii colegi vin aici și se sacrifică și rup din timpul lor, pentru că fiecare dintre 

dumneavoastră aveți activități, nu cred că este nimeni acum, neimplicat, chiar și dacă 

ai un copil de crescut, îți este greu să participi fizic, da, și totuți unii vin aici și au și au 

venit unii consilieri locali, au venit permanent indiferent dacă a plouat, dacă a nins, 

dacă a tunat. Haideți vă rog frumos să facem în așa fel încât să găsim o soluție să nu 

mai fie acest, această formă hibridă de participare la ședințe. Vă mulțumesc!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Da, aș vrea să-i văd pe cei prezenți în 

online, pentru că se pare că este o întreagă navetă online-offline. Domnul Dumitru 

Victor?  

Domnul consilier Victor Dumitru „Da, vă ascult. Spuneți-mi vă rog în ce 

stadiu suntem, pentru că îmi tot, tot am fost scos de câteva ori.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Sunteți online.” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Așa și care este stadiul? 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Unanimitate, domnule Victor.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Supun la vot propunerea domnului 

Bîrsan pentru domnul Radu Nițu, președinte de ședință. Cine este ”pentru”? 

În sală 8 voturi ”pentru” : Ailincuței Lauriana,  Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, Bîrsan Costel, Zîrnă Cristian 

Și cine se abține?  

2 Abțineri în sală: Tătaru Alexandra, Stroie Mirela 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Balaban?” 

Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru? 

Domnul consilier Victor Dumitru „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia  „Împotrivă.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

O neparticipare, 2 abțineri. 2 neparticipări? N-a înțeles, domnule primar. Nici 

doamna Drumea, 2 neparticipări, 2 abțineri, m-am abținut, 2 ”pentru” în online și 8 

voturi ”pentru” în sală, deci 10 voturi „pentru”, restul abțineri și neparticipări și 

împotrivă 1 vot. 
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Supun la vot a 2-a propunere, Alexandra Tătaru președinte de ședință. Cine este 

”pentru”? 

2 voturi ”pentru” în sală 

În online domnul Dumitru? 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru? 

Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Împotrivă, de data asta, mereu m-am 

abținut, dar....” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru? 

Domnul consilier Victor Dumitru „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Mulțumesc! Doamna secretar?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„A fost 18 cvorumul la domnul Nițu și 19 acum prin neparticiparea doamnei Drumea 

și a domnului Nistoroiu.  

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Și a 

domnului Nistoroiu.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Nistoroiu a....Refaceți votul pentru că nu este corect să participe un număr diferit la 

vot în timpul aceluiași...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Au mai fost cazuri.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Nu, n-au mai fost cazuri din astea.......prezență.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Bun, reluăm votul. Domnilor consilieri 

reluăm votul la proiectul 24 privind alegerea  președintelui de ședință. 

Propunerea domnului consilier Bîrsan, domnul Radu Nițu președinte de ședință. 

Supun la vot propunerea, Radu Nițu președinte de ședință. Cine este ”pentru”?  

În sală 8 voturi ”pentru” : Ailincuței Lauriana,  Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, Bîrsan Costel, Zîrnă Cristian 

Și cine se abține?  

2 Abțineri în sală: Tătaru Alexandra, Stroie Mirela 

În online doamna Balaban are mâna ridicată Pentru.  

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru? 

Domnul consilier Victor Dumitru „Abținere.” 
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Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gongu?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia  „Împotrivă.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina  „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu participați la vot? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Ați votat Abținere. Deci 2 Abțineri, 1 

Împotrivă, 10 Pentru. 

Supun la vot propunerea domnului consilier Macovei, ca doamna consilier 

Tătaru Alexandra să fie președinte de ședință pentru următoarele 3 luni. Cine este 

„pentru”? 

În sală 2 voturi Pentru. 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „În online doamna Balaban?” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Macovei este Pentru. Este ”pentru” doamna 

Balaban, pentru că are mânuța sus.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru? 

Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Doamna 

Balaban..........asta înseamnă vot online de aiurea.” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Domnule primar așa a votat și la prima 

propunere.” 

Doamna consilier Balaban Elena „Domnule Macovei eu nu pot vota ”pentru” 

si pentru domnul Radu Nițu și pentru Tătaru Alexandra. Am votat ”pentru”....” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Ba da, puteți.” 

Doamna consilier Balaban Elena „Nu pot, na.” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Ba da, sincer am observat că puteți.” 

Doamna consilier Balaban Elena „da, deci am votat  ”pentru” Radu Nițu și 

aici e abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „O, mulțumesc! Domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia  „Pentru.” 
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Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru, am spus.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță?” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „L-ați omis pe Gongu. Împotrivă” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Mulțumesc, domnule Gongu. 

Împotrivă.” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Nu aveți pentru ce.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Cu mare drag accept votul.” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Nu-l acceptați că n-aveți niciun....” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „10 la 10. 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Doamna secretar eu propun, întrucât s-a votat 

de 2 ori și este la balotaj, propun vot secret, propun vot secret doamnă, e un 

amendament la acest proiect și vă rog frumos să-l supuneți votului. 

Domnul consilier Macovei Liviu „Votul va fi tot 10 la 10. 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Cei din online au 5 minute să vină în 

ședință.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Vă rog să supuneți la vot propunerea mea, 

doamna președinte.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Ajungem la situația pe care într-adevăr am mai întâlnit-o, nu sunteți în sală 11, sunteți 

10, președintele de ședință se votează cu vot deschis. Puteați într-adevăr să hotărâți 

dumneavoastră, să alegeți cu vot secret, dar trebuia să fiți în sală, 11. 

Domnul consilier Costea Ionel „Nasol.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna președinte, doamna secretar, 

dați-mi voie, pentru că este o situație totuși de balotaj, cu tot respectul față de domnul 

consilier Radu Nițu, eu o să mă retrag și o să votez pentru președinte de ședință, Radu 

Nițu, pentru următoarele 3 luni și bineînțeles vă mulțumesc că, tuturor pentru susținere 

și pentru orice tip de vot, îl aveți și vă supun la vot propunerea mea. 

Încă o dată supun la vot ca domnul președinte Radu Nițu, propunerea domnului 

consilier Bîrsan, să preia lucrările ședințelor ordinare pentru următoarele 3 luni. 

Cine este „pentru”?  

În sală toată lumea este „pentru” 

În online domnii colegi. 

Domnul Dumitru? 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena  „Pentru.” 
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Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru? 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gongu?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Scuzați-mă am reintrat acum, am primit 

semnalul din nou, iertați-mă. Vă rog să repetați” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Pe domnul Nițu, bănuiesc că da.” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pe domnul Nițu cu siguranță, da, merită 

tot respectul nostru, domnul Nițu.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina  „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Macovei? Doamna Marcu?” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Avem 15.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Mulțumesc! Cu unanimitate de voturi 

proiectul nr.24 a fost aprobat. Următorul președinte de ședință este domnul Radu Nițu. 

Felicitări! 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Felicitări domnule Nițu, meritați asta!” 

Domnul consilier Radu Nițu „Mă faceți să plec din sală.” 

Cu 14 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Drumea Alina Ramona, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, o 

abținere domnul Gheoca Corneliu Dumitru proiectul nr. 24 de pe ordinea de zi a fost 

aprobat, devenind hotărârea nr. 211 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Trecem la proiectele suplimentare pe 

ordinea de zi. 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 2 pe ordinea suplimentară 

de zi: proiect de hotărâre privind   modificarea anexei la Hotărârea Consiliului 

local al municipiului Focșani nr. 481/2023 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare și funcționare al Clubului Sportiv Municipal Focșani 2007;   

       Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Dacă îmi permiteți? 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnule Gheoca, vă rog!” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Suntem la proiectul cu CSM-ul?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Cu CSM-ul, da. 

A făcut la ședința de comisii, domnul Macovei, a făcut un amendament privind 

înființarea Secției de Înot. Vă rog să-i dați citire, domnule consilier Macovei!” 
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Domnul consilier Gheoca Corneliu „Introducem articolul 1(prim), care are 

cuprinsul, înființarea  în cadrul CSM Focșani 2007 a Secției de Înot, urmând ca 

bugetarea să fie din bugetul municipiului Focșani pentru anul 2025, bugetarea secției 

bineînțeles sau eu, nu am auzit când a formulat  domnul Macovei amendamentul și 

probabil..........” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnule consilier Macovei sunteți 

online, ne auziți?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Oricum eu vreau să vă mulțumesc, că este 

o inițiativă a mea și a colegului Macovei, care a fost vorbită, discutată și în Comitetul 

director, acolo unde-s ei și vreau să vă mulțumesc pentru susținere, că sunt convins că 

noi toți din consiliul local am sprijinit sportul, performanța, până la urmă e  un stil de 

viață sănătos și e păcat pentru că avem bazinul de înot, a fost o colaborare cu Consiliul 

Județean, în undeva, în 2023 și printr-o adresă, Consiliul Județean, prin domnul 

președinte Cătălin Toma, ne-a comunicat  faptul că sunt  de acord cu această inițiativă 

și cu sprijinul pentru această Secție de Înot, nou înființată, prin punerea la dispoziție, 

bineînțeles a bazinului de înot. 

Acum noi am trecut-o prin comitetul director, am aprobat-o, astăzi formulez eu 

amendamentul, că văd că domnul Macovei nu-i, nu aude sau nu, s-a deconectat, nu 

știu, și eu sunt convins că veți susține acest amendament și de la anul o să avem copii 

și la această secție de înot, pentru că sunt foarte multe solicitări și din partea părinților, 

dar și a copiilor. Vă mulțumesc și vă, sper să treacă la vot.  

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnule consilier Mocanu, vă rog!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Dacă îmi 

permiteți. A, domnule Mocanu, vă rog!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Vă rog, domnule!” 

Domnul consilier Mocanu Georgian „Mulțumesc, doamna președinte! Vreau 

să întreb pe domnul Macovei și pe domnul Gheoca dacă au preconizat și au creionat  

deja un buget pentru anul 2025 și ce performanțe vor să aducă în cadrul acestei secții 

cu juniori 3, juniori 2, juniori 1 și sau seniori, pentru că veniți cu un amendament și aș 

dori să am mai multe detalii și amănunte cu această înființare, să putem oferi un vot si 

numărul. 2, vă rog, întrebarea nr.2 pentru domnul Macovei și domnul Gheoca, o dată 

cu înființarea unei secții, cred că ar trebui să știți și numărul de profesori antrenori de 

înot care sunt existenți în municipiul Focșani, pentru că din ce știu eu, din informațiile 

mele, sunt foarte puțini și cei care sunt, sunt deja angrenați la anumite cluburi private 

sau in cadrul bazinului și va fi o mare problemă pentru a ține în viață această secție, 

dacă nu avem cel puțin 2 antrenori la această secție și o dată cu cererea de înființare  la 

Federația Română De Înot, este necesar și este scris în acele cerințe, să ai minim un 

antrenor și dacă v-ați gândit la cine? Vă mulțumesc!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Vă rog, domnule primar!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Da, eu mă 

bucur că se discută foarte intens pe acest subiect, pe această propunere, dar se scapă 

din vedere un lucru extrem de important și aș vrea totuși să reamintesc tuturor 

cetățenilor  care ne urmăresc și nu numai și dumneavoastră, doamnelor și domnilor 

consilieri locali, acest proiect al bazinului de înot este clar realizarea administrației 

PSD, condusă la acea vreme de Marian Oprișan, da? În momentul în care s-a construit 

acest bazin, de fapt s-a dorit mult mai mult, acest bazin, uitați că este un bazin  olimpic, 
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un bazin unde se pot organiza competiții de înot, dar și  de polo.  Dorința domniei sale 

la momentul respectiv și a noastră  a  celor care eram atunci în staff-ul tehnic, a fost ca 

acest bazin să aibă și o echipă de polo, dar din păcate s-au schimbat lucrurile și până 

la urmă s-a ajuns la situația în care să fie utilizat doar ca și bază de pregătire, să spunem 

didactică, pentru inițierea în tainele înotului a unor copii, un lucru de altfel foarte bun, 

dar nu suficient. 

Dacă stăm să ne gândim cu atenție, propunerea este bună, dar așa cum a spus și 

domnul consilier Mocanu, cum am spus și eu la ședința de comisii, această secție 

probabil, nu probabil, mai mult ca sigur va genera niște cheltuieli. Lansez încă o dată 

invitația Consiliului Județean, a conducerii actuale a Consiliului Județean, cât și a 

conducerii viitoare ca să se aplece mult mai atent la tot ce înseamnă sportul din județul 

Vrancea. 

Reamintesc faptul că până în acest moment, doar noi aici la consiliul local, cu 

sprijinul dumneavoastră și vă mulțumesc ați fost cei care ați aprobat alocarea unor 

sume importante și vă reamintesc doar atât, că execuția anului 2023, execuția bugetară 

a arătat că pentru CSM Focșani 2007 alocările  au fost de aproximativ 14 milioane  600 

de mii  de lei. Ori dacă noi am fi avut o contribuție pe măsură, aproape similară, având 

în vedere și bugetul Consiliului județean, sunt convins că am fi avut mult mai multe 

posibilități de a asigura condițiile necesare de pregătire și de participare la diferite 

competiții a sportivilor noștri. 

Eu cred că a venit momentul să ne debarasăm de aceste  idei  politice și să lăsăm 

administrația să-și facă treaba și noi să susținem sportul, pentru că știți foarte bine, un 

leu investit în sport înseamnă 4 lei economisiți în sănătate. 

Așadar este o inițiativă bună, dar nu suficientă și va trebui să discutăm în viitorul 

apropiat foarte foarte aplicat cu conducerea  Consiliului Județean pentru a interveni nu 

numai cu un sprijin din punctul acesta de vedere, al punerii al dispoziție  a bazei 

sportive respective și cu mult mai mult, dar asta rămâne  să o discutăm poate  în 

momentul în care domnul președinte Nicușor Halici va prelua mandatul de președinte  

și noul Consiliu Județean va intra în activitate. Eu oricum vă mulțumesc pentru 

inițiativă și achiesez și am fost de acord de la bun început cu această propunere.” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Știu, domnule primar. Voiam să-i 

răspund domnului Mocanu, dacă îmi permiteți, voiam să-i răspund domnului Mocanu, 

asta a fost o idee doar de a înființa secția, nu de a o bugeta, pentru că deocamdată avem 

niște necunoscute, nu știm, cei de la Federația de Natație ce ne vor solicita sau ce vor 

solicita CSM-ului și atunci urmează să discutăm, dar noi să avem secția înființată, că      

nu-i neapărat, sunt atâtea secții care nu sunt bugetate, adică e, sunt înființate  în cadrul 

CSM-ului, dar deocamdată din anumite condiții și probleme nu sunt bugetate, noi o 

înființăm, ulterior discutăm să vedem ce parteneriate cu Consiliul Județean actual, 

următor, se vor ivi și atunci  vedem din bugetul anului 2025, domnule Mocanu asta am 

discutat și la comisii, n-am înțeles de ce m-ați întrebat și în plen, dar mă rog. Așa s-a 

stabilit și la comisii, că o înființăm, ca dovadă că ați și votat amendamentul în comisii, 

cred că așa știu eu, să mă contraziceți dacă greșesc. Fiind în online nu știu dacă ați 

votat sau nu, dar dacă ați votat, să știți că e o idee foarte bună și nu e decât pentru copiii 

noștri, nu-i pentru mine personal și nici pentru altcineva, doar pentru copiii noștri, 

pentru sport și pentru sportivii de performanță, că ați văzut  că anul ăsta chiar am 
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obținut performanță și nu doar la fotbal, ci la toate secțiile de la CSM, și la tenis de 

masă și la handbal, avem performanță și vrem să facem  și la înot. 

Acum, cum considerați dumneavoastră, vă mulțumesc!” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Mă auziți? Sper că mă auziți, Liviu Macovei 

sunt, dacă mă auziți, să-mi spuneți și mie, da, am avut ceva probleme.” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Da, eu te aud. Nu știu în sală dacă se 

aude.” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Da, văd că ați răspuns domnului Mocanu. 

Domnule primar știu că ați fost de acord cu această propunere, tot ce a spus este în 

regulă, cred că anul acesta avem o situație puțin inedită așa, pentru că știți foarte bine 

că am promovat în Liga a II-a cu echipa de fotbal, bugetele pentru secțiile sportive din 

cadrul CSM Focșani se fac la început de an, dar sportiv, ele  se termină la final de iunie. 

Așa că avem o situație puțin încurcată și anume că noi trebuie să decidem astăzi 

ce vom face pentru aceste secții sportive, pe viitor, dar noul consiliu local se va 

schimba în luna octombrie, din acest motiv sunt pentru discuții, pentru a lua cea mai 

bună hotărâre și implicarea Consiliului Județean actual și viitor este foarte binevenită 

și sper să fie, deci binevenită, dacă Consiliul Județean, în următoarea perioadă, o 

săptămână, 2, 3, nu ne va da un răspuns, va fi dificil să rezolvăm  problema undeva  în 

luna octombrie-noiembrie. Știm foarte bine că bugetul CSM-ului are ceva probleme și 

dacă nu vom discuta aplicat pe ceea ce vom face în următoarea perioadă, vom avea 

mari probleme cu sportivii de la toate secțiile, nu numai de la anumite secții. 

Inițiativa cu înotul, cred eu că e o inițiativă bună și bineînțeles va pune viitorul 

președinte sau viitorul, viitoarea componență a Consiliului Județean într-o postură de 

a ne da un răspuns, dacă se dorește acest lucru sau nu și sunt convins că aceste discuții 

se pot face  în următoarea perioadă. Noi doar o înființăm, doar încercăm să ne ocupăm 

de hârtie și viitorul comitet director din cadrul CSM Focșani, care se va vota în viitorul 

legislativ, va lua decizia dacă va finanța sau nu, e efectiv o propunere pentru un lucru 

cu care noi am fost de acord în comitetul director și e o continuare normală și firească 

a acestei propuneri, să venim și s-o propunem colegilor din consiliul local, doar atât. 

Mulțumesc!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnule consilier Mocanu.” 

Doamna consilier Mocanu Georgian „Mă așteptam la un răspuns mai profi din 

partea dumneavoastră, domnule Macovei și domnule Gheoca, din păcate credeam că 

acest amendament este făcut bine pe hârtie, dar din păcate văd că este făcut pe 

genunchi. Mulțumesc! 

Domnul consilier Macovei Liviu „Domnule Mocanu această propunere a fost 

venită scrisă, dar cine a inițiat proiectul a uitat, a omis sau s-a întâmplat ceva de nu este 

scris. Tot ceea ce am propus este cu propunere scrisă din partea comitetului director. 

Nu este un amendament așa aruncat în vânt. Dacă studiați foarte bine 

documentația, veți observa acest lucru. El are toate avizele necesare pentru a fi propus 

astăzi. Probabil s-a omis sau în sfârșit s-au întâmplat numite lucruri. Nu cred că era 

necesar să venim acum în ședința de consiliu local să discutăm aceste lucruri, care nu 

putem să le discutăm doar tehnic, pentru că sunt chestii sportive la care nu toți se 

pricep, nici eu chiar nu mă pricep la cum se obțin anumite autorizații din partea 

anumitor federații de sport, chiar nu mă pricep, dumneavoastră categotic, sunteți 
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profesor, e posibil să știți mai multe decât mine, eu nu sunt, dar viitorul, viitoarea 

componență a Comitetului director, categoric va putea, va lua altă decizie. 

Pur și simplu e o propunere care a venit în urma  unor discuții în comitetul 

director, în care toți au fost de acord. Atât.” 

Domnul consilier Gheoca „Cu amendamentul că trebuia astăzi să fie la acest 

proiect de hotărâre și înființarea secției de înot, dar v-a explicat domnul Macovei 

probabil și domnul primar, dintr-o omisiune, ceva s-a întâmplat, documentele nu au 

mai ajuns la dumeavoastră, ele sunt și sunt bine structurate, să știți. Mulțumesc!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă nu mai sunt alte discuții, propun 

să votăm amendamentul  formulat de domnul Macovei.  

Cine este „pentru”?  

Doamna Pristavu, domnul Ungureanu cum votați, pentru amendament sau? 

În sală toată lumea este „pentru”. 

          În online vă rog, doamna Marcu? Domnul Gongu?” 

 Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru. 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru? 

Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Pentru. Mulțumesc pentru susținere, 

domnule Mocanu.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „17, doamna secretar, 17, cu 17 voturi 

”pentru” amendamentul a fost aprobat.” 

Cu 17 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Marcu Livia, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, 

Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel,  amendamentul a fost aprobat. 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Acum supun la vot proiectul nr.3 cu tot 

cu amendament. 

Cine este „pentru”?  

În sală toată lumea este „pentru”. 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru.” 

          În online vă rog, doamna Marcu?  

 Doamna consilier Marcu Livia „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Gongu?” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Are mâna ridicată .” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Are mâna ridicată, Pentru. Domnul 

Dumitru? ” 
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Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „18, doamna Balaban ”pentru”, 18 

”pentru”, proiectul nr.3 cu amendament a fost aprobat. 

Doamna consilier Balaban Elena „Doamna președinte eu nu am mai votat, că 

am ieșit din, nu am mai fost prezentă, doamna președinte.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Vă rog, doamna Balaban!” 

Doamna consilier Balaban Elena „Eu nu am votat ”pentru”.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Dar cum  votați? ” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dar cum votați?” 

Doamna consilier Balaban Elena „Eu votez Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Abținere. 17 voturi”pentru” și 1 

”abținere” la proiectul nr.3 

Cu 17 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Stroie Mirela, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, o abținere doamna Balaban,  proiectul nr. 2 suplimentar 

de pe ordinea de zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 212 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 4 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind revocarea mandatului domnului Costea Ionel în Adunarea 

Generală a Acționarilor la S.C. Administrația Piețelor Focșani S.A și abrogarea 

hotărârii consiliului local al municipiului Focșani nr. 99/2021 privind 

reprezentarea municipiului Focșani în Adunarea Generală a Acționarilor la S.C. 

Administrația Piețelor Focșani S.A  

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Da, mulțumesc, doamna președinte. Fac apel 

din nou la colegii noștri, la toți colegii facem apel, să votăm acest proiect. Știm foarte 

bine  ce se întâmplă în Piață, dincolo de cuvinte și de documente, știm că unii au 

confundat Piața cu propria lor pușculiță, unde pot băga mâna când vor și cât vor. Acolo 

lucrurile sunt foarte foarte neclare, ambigue și încărcate de mai mult mister, foarte mult 

mister, ca atare eu rog colegii, că noi am discutat în particular, mă refer la domnul 

Victor Dumitru și la domnul Macovei ș.a.m.d, ce se întâmplă acolo în Piață, cei care 

sunt îndrituiți să facă, să-ți facă treaba conform legilor acestei țări, fac ce fac și  fac 

lucrurile pe de-a-ndoaselea, ca atare e bine să se pună ordinea acolo, să votăm un nou 

început și Piața să devină un loc în care focșănenii să poată merge  cu drag, unde își 

pot face cumpărăturile, unde știu că nu pot fi înșelați, unde știm că pot cumpăra produse 

conforme din punct de vedere sanitar, legal și calitativ. Ca atare încă o dată vă rog, 



45 
 

haideți să lăsăm lucrurile așa, să votăm acest proiect, să demarăm un nou început. 

Mulțumesc frumos!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Mai sunt alte discuții? Dacă nu sunt, 

supun la vot proiectul nr.4. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abținere?” 

Doamna consilier Balaban Elena „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „8 pentru și 2 abțineri în sală 

În online doamna Balaban ”pentru”, domnul Gongu ”pentru”. Domnul 

Nistoroiu, domnul Răduță, doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru? 

Domnul consilier Victor Dumitru „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Abținere.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Domnul 

Nistoroiu nu a votat, Costea și Gheoca au intrat simultan. 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Ba a votat.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Adineaori a zis Abținere. 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Domnul 

Nistoroiu nu a spus...„ 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Domnule Costea mai gândiți-vă o dată, să 

nu vă pară rău după aceea, treaba dumneavoastră.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Domnule Costea fă-ți bagajelu.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Constat că domnul Bîrsan și-a 

schimbat traiectoria tardiv așa sau cum să spun eu direct peste noapte și acuma ne  

învață, ne dă lecții de politică și de administrație și cum să fim mai bunuți sau nu știu 

cum.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Domnul Bîrsan e glumeț.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Domnule 

Nistoroiu sunteți pierzător și nici n-o să mai fiți în consiliul local, faceți-vă bagajul și 

plecați acasă, stați pe excavator ca să aveți de treabă de spart străzile în oraș.” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Din punctul meu de vedere, din 

punctul meu de vedere...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Vă rog, domnule primar!” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Da, atâta puteți dumneavoastră, atât 

puteți, da. Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Mulțumesc!” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Să se rețină bine. Abținere!” 

Domnul consilier Bîrsan Costel  „Pot să zic și eu domnului Nistoroiu... ” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna secretar, vă rog. ” 
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Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „N-aveți ce să-mi spuneți, am văzut, 3 

partide, am văzut.... ” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca, domnul Răduță? 

Domnul consilier Gheoca Corneliu  „Eu am spus Abținere.” 

Domnul consilier Răduță  Nicolae „Doamna președinte, eu Răduță, Abținere.„ 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Abținere. Cine......ies 24...” 

Doamna consilier Drumea „Abținere, Drumea.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Drumea, mulțumim!” 

Deci avem Abțineri 11, 11 am numărat, 10 Abțineri și 9 Pentru. Invers, doamna 

secretar? 

Eu n-am nicio problemă.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Doamna Tătaru...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Nu mă bag în acest conflict, este unul 

personal.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai ”Cu certitudine, noi vrem binele domnului 

Costea.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Eu nu pot să mă bag în acest conflict.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Doamna președinte, dr nu este un conflict, 

noi îi vrem binele domnului Costea...” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „....ești viceprimar și  știi că acolo s-au 

întâmplat o grămadă de prostii.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Chiar nu înțelegeți românește?„ 

Domnul consilier Bîrsan Costel  „......Numai la foloase doamnă ......în rest nu 

vă băgați...” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Doamna Tătaru....” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „La comentarii suplimentare.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel  „......doar foloase, atât.... 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Deci doamnă, să nu ne mai ascundem atât 

pe sub deget.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Supun la vot proiectul nr.4.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Având în vedere participarea la momentul votului, au participat 19 și aveți 10 

”„pentru”, 9 ”împotrivă”, 9 ”abținere”, scuze...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „ Proiectul 

se aprobă, spuneți...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă spune, doamna secretar...” 

Domnul consilier Macovei Liviu „10 Abțineri, sunt 10 Abțineri.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Nu sunt 10 Abțineri, pentru că sunteți ca apa, intrați, ieșiți, efectiv nu se poate stabili 

câți consilieri votează. Din înregistrări....” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Nu mai găsiți tot felul de tertipuri, 

avem print screen cum ne scoateți din online, nu putem să ne conectăm 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Domnul Nistoroiu mai ales, nu rămâneți la......” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Vă bateți joc de noi....” 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„......vot atunci când trebuie.” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Da, păi v-am arătat, aveți, v-am trimis 

print screen, să vedeți cum suntem scoși din online, despre ce vorbim, da, de la IT. 

Culmea, când sunt anumite proiecte, atunci ne blocați, ne scoateți din online.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Votăm încă o dată așa cum am făcut și 

la președinte. Vă rog, aparatul tehnic, vă rog să fiți atenți, cei din aparatul tehnic, să nu 

mai iasă nimeni din online și să stea toată lumea în online.” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Ei ne scot din online, așa primesc 

dispoziție, ce să mai...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Din proprie experiență, vă spun că și eu 

am fost scoasă din online, anul trecut la ședința de buget și am fost lăsată în camera de 

așteptare. Ba da, am fost lăsată în camera de așteptare  și nu am putut să mă reconectez, 

să votez bugetul general, anul trecut și toată lumea spunea că nu am semnal, dar 

vorbeau cu mine în privat, deci toată lumea avea semnal, numai eu eram  ținută în 

camera de așteptare. Vă rog, aparatul tehnic. Supun încă o dată la vot proiectul nr.4. 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu ați fost 

scoasă, doamnă din online...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Deci avem în online o prezență de 10 

consilieri.” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Începeți cu online-ul.” 

 Doamna consilier Alexandra Tătaru „....11, nu, 10 consilieri sunt în online...” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Puteți repeta, am reintrat acum, vă rog 

frumos, mi-a căzut conexiunea.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „În online, domnii consilieri Gongu 

Emanuel, Nistoroiu Alexandru, Răduță Nicolae...” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru ce proiect, doamna președinte, 

dacă nu vă supărați, ce proiect?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „............Balaban Luminița, doamna 

Marcu Livia, Victor Dumitru, Costea Ionel, Macovei Liviu, Corneliu Gheoca și 

doamna Drumea.„ 

Domnul consilier Macovei Liviu „Începeți cu online-ul, vă rog!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Sunt 10 în online și 10 în sală. Supun la 

vot proiectul nr.4. În online, Gongu Emanuel cum votați?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „V-am spus și m-ați ignorat, mi-a căzut 

conexiunea, am reintrat acum, s-a întâmplat și mie să-mi cadă conexiunea. Ce proiect 

este, doamnă, că nu știu? 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Proiect de abrogare, de revocare a 

mandatului domnului Costea la S.C Administrația Piețelor și abrogarea unei HCL 

privind reprezentarea municipalității la Administrația Piețelor.” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Deci domnule Gongu cum votați?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Vă zic a 5-a oară. Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Pentru.” 

Doamna consilier Balaban Elena „Pentru.” 
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Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? Doamna Balaban 

Pentru. Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță? 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru? 

Domnul consilier Victor Dumitru „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „8 Abțineri în online și 2 Pentru. 

În sală vă rog, cine este Pentru? 8 Pentru 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Doamna viceprimar, dumnevostră sunteți 

responsabilă pentru așa ceva, trebuia să știți ce se întâmplă la Piață, să nu vă abțineți.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Doamna viceprimar sunteți de acord 

să.......plătească mașini.....sunteți de acord USR-ul, să cumpere mașini noi....” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Eram în procedură de vot dar e greu pentru 

unii.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „............și asistenți manageri. Să știți că Piața 

are asistent manager, de 20 de ani Piața nu a avut asistent manager.” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Suntem în procedură de vot, vă rog frumos 

să vă abțineți.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Pată neagră pentru USR și pentru 

dumneavoastră personal.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Mulțumesc, domnule Zîrnă.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Ați cheltuit..........de la primărie, neștiind 

despre ce este vorba.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Din poziția dumneavostră, ați fost 

viceprimarul Focșaniului....” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Dacă îi doreați binele domnului Costea, era 

mai bine acum să-l.....” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „........a fost ales cu acordul domnului 

primar.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Bun, și dacă lucrurile merg prost, nu trebuie 

schimbate, trebuie ținuți acolo pe veșnicie?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „.....Administrația Piețelor a fost, da, ați 

fost girantul dumnealui... ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Niciodată, 

nu am fost de acord.....!” 
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Doamna consilier Alexandra Tătaru „Nu domnului Costea, a domnului 

Bălosu Cristinel. Nu ați fost dumneavoastră girantul dumnealui? ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu eu am 

semnat, domnul Costea a semnat, nu am semnat eu. ” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Costea, foarte frumos.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Știați că la Administrația Piețelor s-a 

organizat concurs de director, ilegal? S-a votat...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Nu știam. Aveți dovezi în acest sens?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Păi sunt.” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Doamna președinte eram în procedură de 

vot. ” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Sunt dovezi.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Data viitoare după ce voi vedea aceste 

dovezi, voi vota în consecință... ” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „........Dați-ne voie să  intrăm la Administrația 

Piețelor în Consiliul de Administrație pentru că acolo nu se întâmplă ceea ce trebuie.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Chiar vă rog.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Domnul Cristinel Bălosu ar trebui să......de 

acel, acea piață.....” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Mărirea tarifelor s-a făcut fără acordul 

consiliului local, poate nu știați.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Doamnă sunteți.” 

Domnul consilier Macovei Liviu „A uitat, doamna președinte... ” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Eu nu pot fi părtașă la conflictele 

dumneavoastră personale. ” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Nu sunt conflicte personale.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Doamnă 

nu sunt conflicte personale. Dumneavoastră știți că domnul Costea a derulat o 

procedură de selecție a membrilor în Consiliul de Administrație, declarată de instanță 

ilegală și în acest moment...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Trebuia să ne-o prezentați.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „O să v-o 

prezint. În acest moment toți consilierii care au ocupat ilegal funcția în perioada 

respectivă trebuie să restituie banii înapoi la Administrația Piețelor, da? De asta se ține 

ca domnul Costea să fie în continuare acolo, să nu se pună în aplicare o hotărâre de 

consiliu local, de judecătorescă, da? ” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „....sunt de cord să votăm acest proiect 

după ce prezentați toate dovezile. Nu să vă faceți aici în consiliul local...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Și v-am 

mai demonstrat și vă mai demonstrez. Țineți parte unora care nu au făcut ceva, altceva 

decât să încalce legea, da? Este un grup infracțional acolo la Administrația Piețelor, cu 

Consiliul de Administrație în frunte....” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Aș vrea să vă.....Dacă aș gândi pe modul 

personal, n-aș ține parte cu cei care toată ziua, bună ziua mă denigrează, dar eu aici 

vreau să vă arăt faptul că......  
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Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă 

„Dumneavostră vorbiți de denigrare, nu vă e rușine?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Vă rog spuneți, vă rog spuneți...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Ați venit 

și mi-ați filmat casa pe exterior și ați făcut tot felul de afirmații jignitoare la adresa 

soției mele. Să vă fie rușine!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Aveți dovezi că eu am fost acolo?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Da, am 

dovezi și le-am dat la poliție. O să fiți cercetată.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „M-ați filmat pe mine în fața casei 

dumneavoastră?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Am 

camere de supraveghere și am văzut cine  a filmat.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Vă rog, atunci luați atitudine și dați în 

judecată persoana care v-a filmat.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Am luat, 

am făcut plângere la poliție, o să fiți chemată la poliție.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Vreau să văd și eu imaginile cu mine, 

chiar sunt curioasă da, da... 

Deci cu 10 voturi Abținere și 9, 10 la 10...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Asta 

pentru că știți, ați pus președinte de ședință pe cine nu trebuie, dar nu e nicio problemă, 

că nu mai durează mult și pierdeți orice calitate, doamnă și vă  duceți înapoi la școală, 

dar poate nu-i învățați tot la fel, niște mizerii și prostii, cum i-ați învățat până acum pe 

copiii dumneavoastră.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Faceți niște afirmații tendențioase și 

asta este imaginea pe care v-o creați.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Încărcat de 

mizerie, de multă, deci faceți de râs cadrele didactice. Uitați-le aici... ” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Eu fac de râs cadrele didactice?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Le e rușine 

cu dumneavostră, sunteți colegi...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „”V-am jignit eu vreodată în mod direct, 

așa cum faceți dumneavoastră în ședință? ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „În toate 

felurile posibile m-ați jignit, pe toate conturile false și pentru că n-aveți coloană 

vertebrală, să-mi spuneți în față ce auziți...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Eu vă spun în față, sunteți un 

mizerabil...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Da, mai 

mult decât dumneavoastră? Niciodată!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Niciodată!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu nu nu, 

veniți la mine acasă, vedeți ce curățenie am. La dumneavoastră este o mizerie de 

nedescris și pe Ecaterina Varga acolo...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Da, mulțumim, asta e o casă nelocuită.” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Casă care 

ar fi trebuit să fie îngrijită, chiar dacă este nelocuită. I-auziți....” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Aveți casă? Să fie într-un ceas bun, un 

mandat bun de viceprimar, casă în Focșani...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Mulțumesc frumos!” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Vreau și eu 2028.....” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Alte discuții mai aveți?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Soția mea 

este de 1000 de ori mai gospodină și mai curată decât dumneavoastră.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Vă mulțumesc! Dar n-aveți de unde să 

știți, că n-ați fost la mine acasă” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu, dar    

n-am nevoie, știu de la vecini.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Știți de la vecini. Au venit vecinii la 

mine acasă și s-au uitat...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Au venit 

mai mulți și s-au uitat, chiar și Resmeriță.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Au venit la mine acasă, da, eu locuiesc 

acolo unde ziceți dumneavoastră că au venit vecinii la mine acasă. Așa și care e 

problema, sunteți invidios sau cum? Sunteți invidios... 

Mai sunt alte discuții?” 

Domnul consilier Radu Nițu „Concentrați-vă pe ședință, nu pe.....” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Proiectul nr.4, balotaj, 10 la 10.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„A, a, a...” 

 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Deci să înțeleg că de mine contează 

votul și de asta tot circul ăsta, tot spectacolul ăsta și toate mizeriile la adresa mea. Am 

înțeles. Bun, dar de cine-i vorba... ” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Doamna viceprimar, nu e vorba de 

dumneavoastră și nimeni nu încearcă să pună presiune. Să știți că cei de la....” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Nu, tocmai ați făcut-o...” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Cei de la PNL au demisiile săracii date în 

alb în 3 exemplare. O să vă așteptați de acum să vă blocheze toate proiectele în 

următorii 4 ani de zile. Au stăpân, dar dumneavoastră n-ați învățat o lecție, 3 partide 

cu 3000 de voturi în cei 4 ani de zile? N-ați văzut ce-i în Piața Moldovei, n-ați fost și 

dumeavoastră în Piața Moldovei?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Am fost...” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Și ce s-a făcut, doamnă, s-a schimbat 

mașina, s-a schimbat directorul, s-a schimbat mașina, s-a schimbat.....” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „......nici din bugetul.....” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „S-a schimbat directorul, i-a trebuit asistent 

manager. Chiar Piața municipiului Focșani avea nevoie de asistent manager la ora 

actuală, piețarii? Păi ce, nu știți că Piața municipiului Focșani are asistent manager, 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Da, da, 

membru PNL?  
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Domnul consilier Zîrnă Cristian „Nu poate conduce domnul director singur 

piața, mai trebuie un asistent manager. Nu știți, domnule, faceți și dumneavoastră 

investigații....” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Domnule Costea, cine-i asistent manager 

acolo? Puteți să ne spuneți? Domnule Costea?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Întrebați pe domnul Costea, domnul Costea 

este agaman, dumnealui răspunde de consiliul de administrație. Problema este la piață. 

Domnilor nu s-a făcut nimic 1 an de zile acolo, 2 ani de zile, oamenii care își desfășoară 

activitățile în Piața Moldovei......” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Domnule 

Zîrnă s-a făcut, s-a făcut, s-au mărit tarifele la oamenii ăia, pentru ocuparea tarabelor... 

”  

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Nu știu, domnule primar ce s-a mărit....” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „....cu 

acordul majorității PNL-USR...” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Toți merg și tuturor le e teamă, mai ales 

agenții economici din zona piața. Le e teamă de conturi false, de atacuri, de interlopi 

ș.a.m.d și bineînțeles de stăpân, ăla cu biciul și cu zahărul, știu ei cine e. Într-o mână 

ține zahar, într-o mână ține biciul...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „ Sunt convinsă că sunt foarte multe 

argumente pentru a vota acest proiect, dar așa cum ne-a promis domnul primar, dar și 

domnii consilieri, Zîrnă și Bîrsan, ne vor pune la dispoziție toate aceste dovezi  și vom 

vota în consecință. Prin urmare voi relua votul, dacă nu putem să amânăm acest proiect 

pentru ședința următoare.” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Este 10 la 10.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Votați în 

balotaj. Se votează până se aprobă sau se respinge.” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai „Domnule Costea v-am rugat și eu ceva. 

Spuneți-mi și mie cine e la dumneavoastră acolo mâna dreaptă, asistent manager?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnule consilier Bîrsan v-am 

ascultat, am auzit toate, nu mai spun, toate afirmțiile cu ghilimelele de rigoare, pro sau 

contra, toate denigrările, toate terfelirile, lăsați-o așa cum e, deci dacă eu am propus să 

ne prezentați  dovezi în cele afirmate de dumnevostră, eu cum pot să știu?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Doamnă 

dar sunt publice, trăiți în altă lume? Mai ales aici în primărie, n-ați văzut, au trecut pe 

la dumneavoastră numite documente și sunt publice pe site-ul just.ro....” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „....sunt publice....sunt publice...Pe 

ce....” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Pe site-ul 

just.ro sunt toate hotărârile instanțelor, vă rog să le cautați...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Iar eu trebuie să le caut, da, în numele 

celor spuse de dumneavoastră trebuie să încep eu să fac cercetare, că nu suportați 

dumnevoastră pe directorul pus de dumnevoastră...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Dar nu       

l-am pus eu, dar nu e vorba de director aici în toată discuția, este vorba despre 

Costea...” 
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Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Costea care e prieten cu 

domnul director...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu știu ce 

prietenie au ei între ei, eu  nu am vorbit nimic de domnul Bălosu, eu am vorbit de 

domnul Costea...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Eu propun să amânăm acest proiect 

până la ședința viitoare...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă 

„................destituirea acestuia, pentru că oricum a ocupat ilegal, așa cum și 

dumneavoastră ați ocupat ilegal funcția de agaman la Parking.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Și eu nu m-am certat cu dumeavoastră 

și.....” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Cum la 

Parking o Instanța a dat ca nelegală numirea dumneavoastră ca aga-man și dincoace la 

piață. nu s-a dat. Nu vă puneți puțin întrebarea de ce?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „.............are...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „............în 

judecată acea hotărâre...” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Vă rog! Dacă tot ați început să faceți 

afirmații în ședință publică, de ce nu, de ce nu spuneți? Spuneți aici tot ce aveți de spus. 

Eu am fost aga-man. Dacă dumneavoastră ați contestat, eu nici nu m-am ocupat 

să vă contest, ceea ce ați făcut dumneavoastră, toate demersurile, toate, asta e, nu se 

poate, nu se poate, mergem mai departe. De ce insistați pe chestiuni pe care  nu le puteți 

dovedi? Vă rog. Amânăm acest proiect pentru atunci când vom avea mai mulți 

consilieri în sală.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Doamna președinte, reluăm votul, vă rog 

frumos! Cum adică......” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Reluăm votul.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Reluăm votul până leșinăm, până cădem sub 

masă.” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „”Dar cine sunteți dumneavoastră, să 

ne spuneți să reluăm votul? Doamna președinte?  Dar cine sunteți dumneavoastră?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „.........de meserie” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Dar nu vă e rușine?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „....te-ai trezit la spartul târgului...” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „...........Ai schimbat 3 

mandate............3 partide, nu ți-e rușine, ai o vârstă, cu păr alb în cap, nu ți-e rușine, nu 

vă este rușine?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „..................” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Având în vedere cuvintele grele.....” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Tot forțați nota. Nu vă este rușine?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Și se pare că spectacolul nu se vrea a se 

termina. Declar ședința închisă!” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Doamna președinte vă rog, punctul 3 pe ordinea de zi nu l-ați supus votului, pe ordinea 

suplimentară. Un proiect nu l-ați supus.....” 
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Doamna consilier Alexandra Tătaru „Am toate proiectele aici.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Nu, n-ați, iar ăsta nu e terminat, nu l-ați votat.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Păi am votat, 10 la 10” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„E balotaj, se reia votul....” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Doamnă vedeți că faceți..............nu e scris 

nicăieri că dumneavoastră închideți ședința....” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Punctul 3 pe ordinea de zi.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Votăm încontinuu....” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamnă este hârtia pe care mi-ați dat-o 

dumneavoastră....” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Este decizia președintelui de ședință dacă 

supunem la vot sau nu...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Punctul 3, Evidența n-ați supus-o la vot.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Ba da, avem 17 Pentru și  Împotrivă 

la......” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Nu, e 2-ul. Nu l-ați supus, nu, nu, nu, e 2-ul, nu l-ați supus la vot. Și proiectul ăsta 

trebuie supus la vot în continuare, n-a fost retras. Bun, totuși ar fi cazul să încheiem 

ședința frumos, corect, să votăm toate proiectele.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Ca să încheiem ședința frumos, ar trebui 

ca domnul primar și toți cei care au adus cuvinte jignitoare la adresa mea să-și retragă 

aceste cuvinte și să-și prezinte scuzele.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Nu mai 

pot, dacă vă retrageți și dumneavoastră și recunoașteți public cât m-ați jignit pe mine 

și pe soția mea, toate conturile false ale dumneavoastră, pe care le-am descoperit.... ” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „......vă rog să dovediți asta.......” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „Am 

dovedit-o la poliție și o să vedeți.....” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Vă rog, cu chestiunea cu conturile false, 

știm noi cum stă treaba. Poftiți?” 

Bun, reluăm votul la proiectul nr.4. 

Vă rog să-mi dați o imagine a prezenței în online. Mulțumesc! 

În online sunt prezenți domnul Gongu Emanuel, domnul Nistoroiu Alexandru, 

domnul Răduță Nicolae, doamna Luminița Balaban, doamna Livia Marcu, domnul 

Victor Dumitru, domnul Costea Ionel, domnul Macovei Liviu, domnul Gheoca și 

doamna Alina Drumea. 10 consilieri online. Domnule Gongu Emanuel, cum votați? 

Avem mâna ridicată, deci este Pentru. 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță? 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena „Pentru.” 



55 
 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru? 

Domnul consilier Victor Dumitru „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Mulțumesc! Supun la vot proiectul nr.4 

în sală. Cine este ”pentru”? În sală 8 voturi ”pentru”. Cine se abține? 2 abțineri. 10 la 

10.” 

Reluăm votul mai târziu, haideți să supunem la vot proiectul nr.3. Așa cum a 

spus doamna secretar, am omis supunerea la vot. Eu mi-am notat că am votat, dar 

reluăm votul la proiectul nr.3 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 3 pe ordinea suplimentară de 

zi: proiect de hotărâre privind exceptarea Serviciului Public Comunitar de 

Evidență a Persoanelor al Municipiului Focșani de la aplicarea prevederilor art. 

XXIX alin. (1) din Legea nr. 296/2023, cu modificările și completările ulterioare;   

       Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Dacă sunt discuții pe marginea acestui 

proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul nr.3. Cine este ”pentru”? Proiectul nr.3 

ca să trecem de el și să revenim la proiectul nr.4 . În sală toată lumea este ”pentru”. 

În online, domnul Gongu Pentru, domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță? 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru? 

Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „A zis cineva Abținere? Domnul 

Macovei Abținere. Domnule Macovei este vorba despre proiectul cu Evidența 

Populației.” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Pentru, scuze.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Gheoca?” 
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Domnul consilier Gheoca Corneliu „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Cu 20 de voturi Pentru, proiectul a fost 

aprobat. 

Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Viorica Pristavu, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul nr. 3 de pe ordinea suplimentară de zi a fost 

aprobat, devenind hotărârea nr. 213 

Bun, revenim la proiectul nr.4.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Doamna președinte solicit o pauză de 10 

minute. Nu mai e nevoie?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Reluăm votul la proiectul nr.4. 

Vă rog frumos, haideți să fim atenți că ne apucă Revelionul. Mulțumesc! Reluăm 

proiectul nr.4. 

Supun la vot acest proiect. Cine este ”pentru”?  

În sală 8 ”pentru”, eu mă abțin” 

Doamna Stroie a părăsit sala. 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „În online cine este pentru? 

Domnul Gongu? 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Răduță? 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Nistoroiu? 

Domnul consilier Nistoroiu Aleandru „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Macovei?” 

Domnul consilier Macovei Liviu „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Acum vă rog repetați...” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Ați auzit, doamnă?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Nu.” 

Domnul consilier Răduță Nicolae „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Da, mulțumesc, Răduță Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Elena „Pentru.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Marcu?” 

Doamna consilier Marcu Livia „Abținere și vă rog, am notat în ceas, de câte 

ori se va vota, să notați Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Dumitru? 

Domnul consilier Victor Dumitru „Abținere.” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „domnul Costea?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Abținere.” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Și până la urmă cine este asistentul ăla? 
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Doamna consilier Alexandra Tătaru „Domnul Macovei a zis Abținere. 

Domnul Corneliu Gheoca Abținere 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Doamna Drumea?” 

Nu mai este doamna Drumea, nu răspunde.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Scuze, 10 Pentru, 8 Abținere, 

Doamna consilier Drumea Alina „Abținere.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Oricum este 10 Pentru, 9 Abțineri, cu 19 prezență, a fost aprobat proiectul.” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Să vă luați și asistentul manager.” 

Cu 10 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Viorica Pristavu, Radu Nițu, Ungureanu Daniel  și 9 

„abțineri” din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, Drumea Alina 

Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu George, Marcu 

Livia Silvia, Răduță Nicolae, Nistoroiu Alexandru,  Tătaru Alexandra,  proiectul nr. 4 

de pe ordinea suplimentară de zi a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 214 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Mai sunt și alte discuții la Diverse, vă 

rog? Dacă nu mai sunt alte discuții, declar ședința închisă! O zi bună tuturor!” 
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